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Поздрави на всички! (Аплодисменти) Отново измина известно време, откакто ви 
видях за последен път. Някои от хората тук са нови ученици и за нови ученици Фа 
конференции като тази са много трудни за получаване и те са особено необходими за 
тяхното подобрение и полезни за  ускоряването на напредъка им. Затова ние 
провеждаме Фа конференции. Чувствам, че е доста необходимо след тази Фа 
конференция тук, в Чикаго, да превърнем Чикаго в център за подпомагане на 
изучаването на Фа в района на Средния Запад. В същото време бих искал да 
използвам тази възможност да се срещна с вас. Също така искам да чуя, в споделянето 
на опита ви, какви подобрения сте направили, както и какви прозрения сте получили 
през скорошния период на самоусъвършенстване. Вчера един репортер ме попита: 
„Какво Ви е направило най-щастлив през целия Ви живот?“ Разбира се, целият ми 
живот е посветен на това едно нещо. Казах, че що се отнася до въпроси на 
обикновените хора, няма нищо, което би ме направило най-щастлив. Но когато чуя 
или видя ученици да споделят опита си, тогава се чувствам най-удовлетворен. 
(Аплодисменти) Всяко малко подобрение, което учениците са направили, не е било 
никак лесно. Те са понесли много трудности. В това общество на практически 
интереси и сред емоциите на човешкия свят не е достатъчно просто да говорим за 
освобождаване от привързаности и справяне с конфликти по начин, който е различен 
от този на обикновените хора. Те трябва да го приложат на практика и това е трудно. 
Да останат незасегнати от тези практически интереси пред себе си, да се справят с 
всичко това с усмивка, когато са изправени пред гняв и омраза, и да проверяват за 
собствените си грешки посред конфликти – това са неща, които обикновените хора не 
могат да направят. Факт е, че когато преминавате през тези изпитания, това е 
агонизиращо. 

Ето защо, когато чета вашите есета за споделяне на опит или ви слушам как 
споделяте опита си, мога да оценя цялото пътуване, което сте предприели. Всеки от 
вас би могъл да напише книга за своя процес на самоусъвършенстване, за някои от 
които знаете и за някои от които все още не сте наясно или не сте осъзнали, тъй като 
има други фактори, които работят зад кулисите. След като постигнете Съвършенство, 
ще видите, че процесът на самоусъвършенстване на всеки човек е процес, в който 
човек установява своята собствена могъща добродетел. Само тогава е възможно да се 
види величието на едно същество. (Аплодисменти) Колко хора в историята са се 
култивирали до успех? Много малко. Може би знаете за някои от тях от историите за 
самоусъвършенстващи се и легенди, които са се предавали в историята. Има толкова 
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много хора в света, така че защо мнозинството от тях не могат да се 
самоусъвършенстват и защо повече хора не са се култивирали до успех? Защото 
хората не могат да се откажат от човешкото. Хората винаги гледат на всичко с 
човешки ценности, като начина, по който съвременните хора разбират науката или 
начина, по който хората тълкуват чудесата, които се появяват в света на 
самоусъвършенстването, или начина, по който хората практикуват своите религиозни 
вярвания. Винаги използвайки човешки стандарти и човешки сфери, хората гледат на 
всички тези неща с установен начин на мислене, който е бил развит след раждането; 
те никога няма да достигнат до правилното заключение. Хората стават все 
по-практични и по-практични, пред лицето на личния интерес. Хората не могат да се 
откажат от човешкото и затова не много са успели да се култивират до успех в хода на 
историята. Разбира се, днес разкрих истинския Фа на този космос на всички вас и 
всемогъщата страна на Фа беше показана; и сега наистина има много хора, които 
могат истински да се самоусъвършенстват и истински да напредват в 
самоусъвършенстването. Ето защо има толкова много Дафа практикуващи, толкова 
много хора са усърдни и толкова много, които ще постигнат Съвършенство в бъдеще. 
(Аплодисменти) 

Репортерите ме питат през цялото време: „Защо има толкова много хора, 
изучаващи [Дафа]?“ Трудно им е да си го представят. Много хора по света - не само 
репортери - четат книгите на Дафа с нагласата да търсят отговор на това. Дори когато 
вземат “Джуан Фалун”, те все още търсят: „Защо има толкова много хора изучаващи 
това? Какво толкова има тук?“ След като прелистват страниците напред-назад, в 
крайна сметка не намират нищо. (Смях) И това е така, защото този манталитет сам по 
себе си е бил огромно препятствие. Не преследвайте нищо, печелете по естествен 
начин. В човешкото общество всичко може да бъде спечелено чрез упорит труд и 
съревнование; само неща отвъд обикновените хора не могат да бъдат спечелени чрез 
това, което хората смятат за упорит труд и съревнование. Така че точно обратното, 
трябва да се откажете от привързаността към преследване, за да получите 
Фа-истините. Това е напълно противоположно на човешкото разбиране. Ето защо, 
когато много хора гледат на всичко с човешки  разбирания, те никога не виждат 
нещата ясно. Защо имаме толкова много хора, идващи да изучават [Дафа]? Това е така, 
защото толкова много хора са видели Фа-истините на космоса. Толкова е просто. 
Тогава защо толкова много други не могат да видят Фа-истините на космоса? Това 
всъщност е въпрос на просветлителното качество на хората. Някои хора преценяват 
всичко тук с човешки представи и човешки привързаности. И все пак някои хора 
нямат никакви  представи, така че могат да видят присъствието на Фа, и могат да 
видят истинската същност на Фа. (Аплодисменти) Някои хора дори не са в състояние 
да се отърват от придобитите си след раждане начини на мислене, колкото и да се 
опитват. Те гледат на Дафа по същия начин, както гледат на всичко друго – с 
представи. Веднъж щом погледнат нещо, те го преценяват с представи, които са 
развили сред обикновените хора. Но дали представите им са правилни? Или са 
погрешни? Истината ли са? Хората не мислят за това внимателно и искрено. Това е 
една от причините толкова много хора да не могат да получат Фа. През скорошния 
период на самоусъвършенстване много ученици наистина са се подобрили много, 
особено дългогодишните ученици. Те са способни да разберат Фа от вътрешността на 
Фа и наистина са показали сферата и поведението на един самоусъвършенстващ се, 
които са различни от тези на обикновения човек. Те са наистина забележителни. 
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Някои ученици са ми казвали многократно в своето самоусъвършенстване: "Защо 
толкова много лоши мисли на обикновен човек все още изплуват, след като съм се 
самоусъвършенствал толкова дълго време? Някои от мислите, които изплуват, са 
ужасни." Говорил съм по тази тема много пъти с всички вас.  Много е трудно за 
самоусъвършенстващите се наистина да се отърват от човешките привързаности. Но 
ако все още имате привързаности по време на вашето самоусъвършенстване, това не 
означава, че не сте се култивирали добре. Фактът, че сте доловили привързаностите 
си, сам по себе си показва подобрение. И всъщност привързаностите, които 
самоусъвършенстващите се показват, са само каквото се проявява, след като те са 
били намалени. Понякога мислите, които излизат на повърхността, са много лоши, и 
това е просто защото са толкова лоши. Те са били развити сред обикновените хора в 
миналото, преди култивационната практика. Ето как са обикновените хора. Така че 
обикновените хора не могат да открият, че тези неща са лоши. Докато непрекъснато се 
подобрявате чрез самоусъвършенстване, те ще стават все по-малко и по-малко. Но 
преди да бъдат напълно премахнати, макар да са все по-малко и по-малко, те все още 
са толкова лоши, когато се проявяват. Ето защо някои ученици – дори след години 
самоусъвършенстване – все още откриват много лоши привързаности. Това е 
причината. 

Освен това самоусъвършенстващите се в миналото не са премахвали истински 
своите привързаностите. Те само потискали или ограничавали лошите си намерения 
или мисли. Само практикуващите, които се култивират в Дафа, наистина напълно 
премахват всички привързаности, защото само Дафа е способен да постигне това. 

Тъй като привързаностите и лошите мисли на самоусъвършенстващите се 
непрекъснато се намаляват, проявленията на тези привързаности и лоши мисли стават 
все по-слаби и по-слаби, така че разликата между поведението на 
самоусъвършенстващите се и това на обикновените хора става все по-голяма и 
по-голяма. За самоусъвършенстващите се, гонгът ви е толкова висок, колкото вашият 
шиншин. Тъй като сте самоусъвършенстващ се, вашите привързаности и лоши мисли 
са станали по-малко по време на вашето самоусъвършенстване, вие гледате на нещата 
по различен начин от обикновените хора, сферата на мисълта ви се е издигнала, както 
и вашият гонг. Ако сферата на мисълта ви не се издигне, няма да се издигне и вашият 
гонг. Не е като това, което хората си мислят – че на добродетелта се набляга поради 
страха от извършване на лоши неща, след получаване на гонг от високо ниво, 
придобиване на божествени сили и постигане на Дао. Това би предполагало, че не се 
засяга нищо, ако самоусъвършенстващият се не цени добродетелта. Случаят не е 
такъв! Ако не наблягате на добродетелта, няма да можете да се издигнете в 
самоусъвършенстването изобщо. Говорил съм също така по темата, че материята и 
съзнанието са едно и също. Всичко в космоса е създадено от Фа-истината на космоса - 
Джън, Шан, Жен. Цялата материя и всеки фактор на едно живо същество са породени 
от характеристиката Джън, Шан, Жен. Ако не се съобразявате с нея, няма да можете 
да се издигнете. Съзнание и материя са едно и също. Не искам да говоря твърде много 
днес, защото има само един ден за Фа конференцията и много хора ще изнасят речи. 
Така че, нека преминем към обичайната ни практика, при която вие говорите 
сутринта, а тези, които не успеят да се впишат в сутрешния график, могат да изнесат 
речите си, когато конференцията продължи следобед. Във времето, което остава, ще 
отговоря на въпросите, които имате във вашето самоусъвършенстване. Можете да 
предадете листчетата си с въпроси тогава. Това е всичко, което исках да кажа за сега. 
(Аплодисменти) 
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Учениците споделяха своя опит през цялата сутрин и част от следобеда. Те 
говориха много добре и някои от учениците имат много дълбоки разбирания за Фа, 
което е чудесно. С други думи, тази наша Фа конференция постигна целта си. Чрез 
разговори и споделяне на опит с други ученици, повече хора са способни да открият 
недостатъците си и къде изостават в самоусъвършенстването си. Виждайки как 
другите се самоусъвършенстват, трябва да разберем как можем да наваксаме. 
Всъщност това е точно ефектът, който искаме да постигнем. Не можем да позволим 
[частта от това] за самоусъвършенстване да се превърне във формалност; вместо това 
трябва да я направим да има ефектът наистина да позволи на учениците да се 
подобрят. Мисля, че тази наша Фа конференция мина много добре. Сега ще използвам 
този следобед, за да отговоря на въпросите ви. 

 
 
Ученик: Много хора, като мен, не знаят, дали когато изпълняваме 

упражненията, с изключение на второто и петото, ни е позволено да правим 
упражненията колкото пъти искаме. Можем ли да ги направим девет пъти? 

Учителят: Не мисля, че това е проблем. При специални обстоятелства, когато 
имате време, можете да правите повече. Когато нямате, можете да правите малко 
по-малко. Но обикновено трябва да ги правите толкова пъти, колкото се изисква 
понастоящем. Това в основата си е достатъчно, за да поддържате 
самоусъвършенстването си. Особено, когато сте в групова практика, трябва да бъде 
еднакво. Разбира се, в интерес на вашето самоусъвършенстване е по-добре, ако имате 
време и можете да ги правите малко по-дълго. Основното съображение е начинът, по 
който Дафа се практикува днес в обикновеното човешко общество. Вашето 
самоусъвършенстване трябва да бъде интегрирано с това как е обикновеното човешко 
общество. Така че прекомерните изисквания за изпълнение на упражненията биха 
повлияли на работата и ученето ви, оставяйки ви неспособни да балансирате тези 
неща. Взех това изцяло под внимание, за да може самоусъвършенстването ви да 
постигне целта си. Целта може да бъде постигната, ако ги правите изискваният брой 
пъти. Но не е проблем, ако правите повече, защото, както казах, ако наистина сте 
твърде заети и правите по-малко, можете да компенсирате това, като правите повече, 
когато имате възможност по-късно. Така че, когато става въпрос за изпълнение на 
упражненията, можете да правите корекции според собствения си график. Но с 
подобрението на вашия шиншин и изучаването на Фа не можете да се скъпите. Дори и 
да нямате време, трябва да отделите време, за да четете книгата. Наистина трябва да 
бъдете внимателни с това. 

Ученик: С други думи, що се отнася до петте упражнения, колко пъти трябва да 
правим всяко от тях? 

Учителят: Ще бъде достатъчно да ги изпълнявате според броя пъти, изискван в 
моята книга. И ако имате време, можете да правите повече. Добре е, обаче, просто да 
ги правите според времето на касетата; това ще е достатъчно. 

Ученик: На конференцията в Канада казахте, че любовта, която една майка има 
към детето си, не трябва да се превръща в привързаност на самоусъвършенстващия 
се. Благодаря. Аз съм тази майка. Купих книгата „Фалун Гонг“ за сина ми. 

Учителят: Една майка обича децата си много. Човешкият свят не може без 
майчината любов. Но като самоусъвършенстващи се трябва да направим тази любов 
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по-благородна и по-обширна, трябва да позволим на повече хора да изпитат 
състраданието, трябва да направим така, че всички деца да изпитат състраданието на 
Дафа практикуващите и да накараме сърцата ни да се разширят, така че да сме 
състрадателни към всички. Това би било още по-добре. В същото време всички трябва 
да обърнете внимание на един проблем, докато се самоусъвършенствате. Дафа 
практикуващите трябва да се справят добре във взаимоотношенията си със 
семейството, роднините и приятелите. Трябва да бъдете добри, състрадателни и да не 
бъдете преднамерено студени към хората. Това не би било правилно. Да се насилвате 
да правите това е напълно различно от самоусъвършенстващ се, който наистина е 
постигнал освобождаване от привързаността към чувствата (чин). Така че 
подобренията се проявяват по различни начини по време на постепенен процес. 
Тогава, по време на процеса на самоусъвършенстване, можете да се грижите добре и с 
любов за децата си и по-възрастните. Това не е погрешно. Не е погрешно дори за 
самоусъвършенстващ се. Ключът е да не сте прекалено привързани, защото 
привързаностите са точно това, което самоусъвършенстващите се не трябва да имат. 
Ако някоя нишка ви свързва, няма да можете да си тръгнете. 

Ученик: Тази красива планета Земя е сериозно увредена от насилието на хората 
и промишленото замърсяване. (1) Колко дълго може да издържи тази крехка и 
чувствителна Земя? 

Учителят: По-добре е да не говоря за тези неща за момента. Дори ако разкриех 
истинската ѝ ситуация, хората не биха повярвали за известно време. Като 
самоусъвършенстващи се не е нужно да се тревожим за това колко дълго може да 
издържи Земята, защото колко дълго може да издържи тя, няма нищо общо с вашето 
самоусъвършенстване, защото вие ще надминете обикновените хора и напълно ще 
достигнете състоянието да бъдете по-високо от обикновения човек. Докато се 
завръщате към своята първоначална, истинска същност, и докато се 
самоусъвършенствате, вие вече бавно се откъсвате от състоянието на обикновен 
човек. Никакви природни бедствия или причинени от човека катастрофи нямат нищо 
общо с вас. Така че е по-добре да не се тревожите за тези неща. 

Ученик: (2) Като самоусъвършенстващ се във Фалун Дафа, трябва ли да отправя 
състраданието си към Земята и към различни живи същества? 

Учителят: Състраданието на един самоусъвършенстващ се е обширно. Можем да 
имаме състрадание към всички съзнателни същества, защото всички съзнателни 
същества са насред страдание. Въпреки това, ние абсолютно не можем да разглеждаме 
животните като равни на хората. Защо? Ще ви кажа истината по въпроса. Изобилието 
на земята е създадено за човешката раса. Всички същества, включително растения и 
животни, съществуват за хората. Ето защо абсолютно не можем да ги бъркаме с 
хората. Състраданието и любящата грижа на човека към другите същества абсолютно 
не трябва да надхвърля любящата грижа, която хората имат един към друг. Може да 
признаете, че всички съзнателни същества страдат, и може да имате милост към тях, 
но абсолютно не може да се отнасяте към тях еднакво. 

Ученик: Може ли Земята да защити себе си чрез природни бедствия, като 
болести и вулканични изригвания? 

Учителят: Нищо на Земята не съществува случайно. Нищо на тази земя не се 
случва случайно. Всички те имат причини зад себе си. Но не е така, както си мислите. 
Боговете са тези, които защитават Фа истините и съществата на това ниво. 
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Природните бедствия и болести, наред с други неща, имат човешки причини. С други 
думи, те се случват, защото кармата на човешката раса е израснала огромна. Ако 
сърцата на хората станат ужасни, земята ще обеднее, водата ще бъде оскъдна и 
природните бедствия ще изобилстват, включително вулканични изригвания и 
земетресения. Тъй като всичко е създадено за хората, всичко ще бъде добро, когато 
хората станат добри; ако хората станат лоши, всичко ще се влоши. 

Ученик: Как хората могат да станат по-добри жители на Земята? 
Учителят: Подобрете морала. Ако човечеството успее да издигне морала си до 

най-доброто му състояние, мисля, че природните бедствия и различните болести, 
които застрашават хората, със сигурност ще намалеят, и същото се отнася и за 
войните. Ако моралът на хората не се подобри, всичко може да се случи. В интерес на 
истината всичко се е изродило, именно защото човешкото сърце се е изродило. Както 
казах преди малко, тази Земя беше създадена и устроена за хората. Така че, ако хората 
се изродят, всичко останало ще се изроди съобразно с тях. 

Ученик: Виждал съм и съм чувал странни и уникални неща, случващи се на мен и 
на други, много пъти. Знаех, че всички тези неща са се случвали и преди. Не можех да 
си спомня подробностите, но бях сто процента сигурен, че съм виждал или чувал и 
преди това, което видях или чух. Просто не можах да си спомня, докато не се 
случиха в действителност. Защо е така? 

Учителят: Това е вид сетивна способност – почувствали сте и сте узнали за някои 
неща в миналото или бъдещето. Съставът на Вселената включва съществуването на 
различни времена и различни пространства. Разисквам тази тема във “Фалун Гонг” и 
“Джуан Фалун”. В допълнение, всичко в това наше измерение е изградено от 
молекули, като например въздуха, желязото, също и този микрофон, човешкото тяло и 
човешките очи. И така това, което хората могат да видят, е свят, съставен от молекули. 
И все пак молекулите не са единствените частици във Вселената; те са съставени от 
дори още по-микрокосмични частици. Молекулите съставляват тази среда, която е 
видима за нас, човешките същества днес, и в която човечеството живее. Тогава що се 
отнася до света, който е съставен от частици по-малки от молекулите, видими за 
хората, човешките очи не могат да го видят. Ако хората трябва да видят това ниво, те 
трябва да имат такъв вид око, което е съставено от толкова микрокосмични частици. 
Причината, поради която самоусъвършенстващите се могат да го видят, е, че тяхното 
по-микрокосмично око е било отворено по време на самоусъвършенстването. 
Микрокосмичните частици всъщност са съставени от дори още по-микрокосмични 
такива. Така че това око има форма на съществуване във всеки слой от частици. 
Самоусъвършенстващите се активират това око да работи и да бъде свързано с тази 
човешка страна. Това е, когато можете да виждате. Тук говоря за Третото Око от друг 
ъгъл. 

Ученик: Изнесох реч на Фа конференцията в Торонто. Много хора ме помолиха за 
писмени копия на речта ми, казвайки, че тя ще помогне за разпространението на Фа 
сред западняците. Така че мога ли да разпространя писмени копия на речта си? 

Учителят: Добре е да го направите, ако нашите ученици имат специфична полза 
от тях при разпространението на Фа. Ако ги раздадете, това е добре. Но след като 
бъдат използвани, не ги превръщайте в учебен материал или в нещо, което хората 
разпространяват за четене. Не позволявайте това да повлияе на Фа. Не го 
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разпространявайте по организиран начин. Ако са необходими за разпространяване на 
Фа при специални обстоятелства и ги раздадете, това е добре. Това е различен въпрос. 

Ученик: Непрекъснато получаваме искрени поздрави към учителя Ли от много 
региони. Тъй като те са толкова много, ние ги групирахме по следния начин. Бележки 
от континентален Китай включват следните райони: град Хулудао от провинция 
Ляонин, Уейхай, Шънян, Гуанджоу, Кунмин, Джънджоу, Чунцин, Нинбо, Пандзин, 
Баодин, Шъйен, Нандзин, Харбин, Тиендзин, Инкоу в провинция Ляонин, Пиндиншан, 
Джуншан в провинция Гуандун, Цинхуандао, Шъдзяджуан, Пекин, Йентай и Сянтан. 
На всички тях Учителя им липсва много. Те също така биха искали да уверят 
Учителя, че колкото и големи да са намесата и изпитанията, с които се сблъскват, 
решителността и вярата им в практикуването на Дафа няма да се разклатят; те 
ще преминат изпитанието, за да удовлетворят Учителя. (Аплодисменти) 
Учениците от САЩ, районът на Вашингтон, щата Мичиган, Хюстън, Флорида, 
Удланд, Калифорния, Чикаго, Сингапур, Канада, Торонто и Индонезия изпращат на 
Учителя своите най-искрени поздравления. 

Учителят: Благодаря на всички. (Аплодисменти) 
Ученик: Всички са изразили, че ще се култивират в Дафа непоколебимо и усърдно, 

докато постигнат Съвършенство. 
Учителят: Нашите ученици са се справили изключително добре. Те могат да 

разберат Дафа толкова добре. Всъщност, само когато човек има дълбоко разбиране за 
Дафа и дълбока признателност към самоусъвършенстването в хода на 
самоусъвършенстването, може да постигне това. 

Ученик: Учителю, моля, кажете ни, когато Исус е бил на път да бъде разпнат, 
какво са правели всичките му ученици? Учителю, моля, предайте това на хората по 
света и на небесата: Ние, учениците на Дафа, абсолютно няма да позволим такова 
нещо да се случи. 

Учителят: (Топли аплодисменти) Благодаря ви! Самоусъвършенстващите се не 
трябва да се влияят от човешки мисли, тъй като сте самоусъвършенстващи се. 
Благодаря на всички вас за сърдечните ви чувства към Дафа и Учителя. Знам за 
всички тях. 

Ученик: Когато кармата на тялото ми се премахва, колкото по-неудобно става, 
толкова по-зле се чувствам за вас. Не знам колко е понесъл Учителя отново. 

Учителят: Не мислете твърде много за Учителя. Не мислете за тези неща. 
Ученик: За някой, който е получил инсулт, вие сте бил нахранен с купа с отрова. 

Тогава какво да кажем за болен от рак? А за човек, получил смъртна присъда? Колко 
трябва да понесете за близо стоте милиона ученици? 

Учителят: Позволете ми да кажа на всички ви, защото тези от вас, които седят 
тук, са самоусъвършенстващи се, и можете да усетите някои от ситуациите на 
Учителя: Нещата относно мен всъщност не могат да се обсъждат небрежно. Освен 
това усещам все по-силно и по-силно, че тези неща не могат да бъдат разкрити в 
обикновеното човешко общество. Хората ще бъдат все по-неспособни да ги приемат и 
в крайна сметка вече няма да ги разбират. Всички вие ще разберете тези неща в 
бъдеще, стига да постигнете Съвършенство. По това време ще осъзнаете собственото 
си величие и че вашият Учител не ви е разочаровал. (Аплодисменти) 
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Ученик: Моето разбиране за ситуацията с Дафа в Китай е, че това е голямо 
изпитание по пътя към Съвършенство за всеки самоусъвършенстващ се в Китай. 
Въпреки това учениците извън Китай все още се самоусъвършенстват удобно и в 
среда без натиск. Тогава как можем да постигнем Съвършенство? 

Учителят: Не може да гледате на нещата по този начин. Учениците на Дафа са 
едно. Държавите извън Китай имат свои собствени ситуации. Помислете за това 
всички: някои от нашите ученици дори имат проблем да осигурят прехраната си, но 
все още се самоусъвършенстват в Дафа непоколебимо. Те няма да се откажат, дори и 
да нямат какво да ядат. Много от учениците в САЩ, дошли от Китай, са преминали 
през периоди, в които са свързвали двата края, работейки в ресторанти или дори 
вършейки много черна работа. Понякога предизвикателствата са огромни, дори 
достатъчно големи, за да повлияят на перспективите ви за бъдещето. Ако в тази 
ситуация сърцето ви остане незасегнато, това е достатъчно. Не казвам, че всеки 
трябва да се сблъска със същите проблеми. И всъщност смятам, че едно толкова 
голямо изпитание не е насочено изцяло към самите ученици; по-скоро е насочено към 
Дафа като цяло. Да можеш да поемеш по правилния път в лицето на такава трудност е 
абсолютно решаващо. Величието на Фа може да позволи на величието на 
самоусъвършенстващите се да се прояви, защото всеки член на Дафа е от 
изключителна важност за проявлението на Дафа в човешкия свят, бидейки твърд като 
диамант. Виждам, че всички вие сте преминали през много изпитания. Дафа е 
преминал през изпитания. (Аплодисменти) 

Ученик: Някои ученици са се върнали в Китай, за да докладват истинската 
ситуация на властите. 

Учителят: Нека не правим тези неща като индивиди. Мисля, че китайското 
правителство всъщност познава нашата ситуация много добре. Те са напълно наясно, 
че това са добри хора. Що се отнася до това как ще се отнасят с нас в бъдеще, вие и аз 
наблюдаваме. Това е положението. 

Ученик: Някои от учениците, вършещи работа за Дафа, са много заети. Имат 
много малко време за изучаване на Фа и упражнения. Също така им е трудно да 
успокоят съзнанието си. Как да се справим с това? 

Учителят: Без значение колко сте заети, дори и да вършите работа за Дафа, 
трябва да направите изучаването на Фа ваш приоритет номер едно. Така трябва да 
бъде. Като ученици, всеки има своя собствена работа, семейни дела, светски дела и в 
допълнение всеки трябва да изучава Фа и да прави упражненията. Трудно е. Може би 
тази трудност всъщност установява вашата могъща добродетел по пътя към това да 
станете Просветлено Същество. Има още нещо, за което искам да говоря. Не беше 
лесно за почти всеки ученик на Дафа да получи Фа в началото. Това не означава, че 
някой е блокирал вратата, наблюдавал е и ви е спирал  да влезете. Често се проявява 
като шиншин изпитания, които изследват как реагира умът ви – които гледат как умът 
ви реагира и се справя с въпроса дали да получи Фа. Някои хора наистина успяват да 
го преодолеят. Преди много ученици знаеха, че когато преподавах лекции в Китай, 
веднага щом започнех лекция на дадено място, със сигурност щеше да се проведе клас 
по фалшив чигонг в радиус от сто метра. Злото не иска хората да получат праведния 
Фа, то твърди, че „дава на хората тест, за да види през коя врата ще влязат“. Това е, 
което обикновено се случва. Преди, когато Шакямуни е преподавал своя Дхарма (Фа), 
знаете ли, по това време много зли, изкривени системи са се опитали да го подринат. 
Насред такъв вид смущение можело да се види коя школа човек е избрал. Това е 
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избор, който само вие можете да направите. Когато Лао Дзъ преподал своя Път (Фа), 
много различни майстори и системи са се появили. По онова време също зависело 
само и единствено от вас коя система ще приемете, и това бил ваш собствен избор. 
През всеки период от време, докато се разпространява праведен Фа, със сигурност ще 
бъде по този начин. Когато се касае само за самоусъвършенстване, е добре нещата да 
бъдат аранжирани по този начин. Обаче, когато става дума за днешното Фа 
коригиране, тази подредба всъщност уврежда Фа коригирането и не може да бъде 
призната. Тя трябва да бъде напълно отхвърлена. 

Ученик: Чувствам, че трябва да публикуваме много от отворените писма, 
написани от ученици в Китай, в западни китайски вестници. Но някои ученици 
казват, че са написани на твърде високо ниво, с много силна политическа 
ориентация. Как трябва да се справим с това? 

Учителят: Главните местни асистенти трябва да го преценят. Не се замесвайте в 
политиката. Другите се отнасят с нас по този начин, но ние не можем да се отнасяме 
към другите по същия начин. Няма да се замесваме в политиката при никакви 
обстоятелства. 

Ученик: Разглеждайки състава, вариращ от микрокосмични до макроскопични 
частици, молекулите на човешкото тяло не са нито най-малките, нито 
най-големите. Как можем да разберем Фа истината, че човешкото общество е 
проявлението на Фа на най-ниското ниво? 

Учителят: Много е просто. Средата на вселената не може да бъде най-голямата, 
със сигурност. Ако беше най-голямата, тя щеше да стане външната обвивка на 
вселената. Така че средата на вселената са средните частици, които са точно между 
големите и малките частици, които отиват от най-микрокосмичните частици до слоя 
на най-големите частици, които са външната обвивка на цялата вселена. Така че те са 
в средата на всички частици и ето как могат да бъдат в средната позиция на тази 
вселена. Човешките тела са съставени от този слой частици. 

Ученик: Някои ученици прекарват много време в обсъждане на възгледите си с 
някои светски будисти, отговаряйки на техните въпроси в Интернет. Те се надяват, 
че това ще позволи на тези хора да получат Фа. Ефективен ли е този метод? 

Учителят: Не мисля, че има нещо наистина погрешно в това. Но трябва да сме 
сигурни, че упражняваме добър контрол и не спорим с другите. Будите спасяват хора, 
които са предопределени. Ако те не искат да го получат, нищо не може да се направи. 
Можете само да им кажете Фа истините и максималното, което можете да направите, е 
да ги подтикнете да бъдат добри. Не спорете с тях. Това включва ситуации, в които те 
дори биха могли да хвърлят обиди към хората, в който случай учениците не трябва да 
се държат по същия начин, като тях. Те са човешки същества. Монасите и 
монахините, които не получат праведния Фа, също са обикновени хора. 

Въпрос: Заради желанието си да помогнат на светските будисти да получат 
Фа, учениците имат по-малко време да четат книгата и да правят упражненията. 
Това демонична или кармична намеса е? 

Учителят: В този случай загубата вероятно надминава печалбата. Хубаво нещо е 
хората да получат Фа. Не е проблем да бъдете онлайн за известно време, ако сте 
приключили с упражненията и си правите почивка от изучаването на Фа. [Но], ако 
това се прави специално за тях и вашето самоусъвършенстване е нарушено в резултат, 
загубата би надминала печалбата. Така че, ако случаят е такъв, не го правете. 
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Ученик: Дао школата се култивира с акцент върху „Джън“, докато Буда 
школата се култивира с акцент върху „Шан“. Има ли школа, която се култивира с 
акцент върху „Жен“? 

Учителят: Страданието може да има ефекта на премахване на карма. Но 
понасянето на много трудности не премахва задължително много карма, защото е 
много трудно да се премахне голямо количество карма, ако хората се опитат да го 
направят, без да се самоусъвършенстват. Те не могат да понесат много. В миналото, в 
епохата на Шакямуни е имало хора, самоусъвършенстващи се чрез умишлено 
страдание. Те преднамерено са понасяли трудности. Винаги е имало такива хора. Те 
се подлагали на студ сред лед и сняг, самобичували се и се порязвали с ножове. Този 
вид самоусъвършенстване винаги е бил смятан за второстепенен път или за изкривен 
път. От това, което виждам, онези, които не получат праведния Фа и не поемат по 
главния път, никога не постигат Праведно Достижение в крайна сметка. Затова е 
много трудно да се самоусъвършенстват вън от Трите сфери. И е лесно за една 
привързаност да се развие: Премахване на карма, заради премахването на карма. 

Ученик: Твърдо вярвам в Дафа. Съпругата ми е обикновен човек и настоява да 
направи аборт. Това ме поставя в трудно положение. 

Учителят: Има наистина толкова много от тези сложни неща в днешно време. 
[Във вашия случай], можете само да я увещавате да не го прави, защото е грях за едно 
човешко същество да прави аборт. Както всички знаете, цялата материя е жива, щом 
бъде създадена, включително машини или продукти, произведени във фабрики. 
Когато се произведе предмет, щом предметът се появи, интелигентно същество се 
поставя в него в други измерения. Ето защо всичко е живо. Плодът в утробата 
очевидно е човек. Абортирането му е същото, като  отнемане на живот, като убиване 
на човек. Няма значение, че все още не е родено. Абортът всъщност е убийство. 
Хората смятат, че да се отърват от него не означава нищо, тъй като то все още е в 
утробата и все още не е родено. Ето как съвременните хора с изродени представи 
гледат на това. Боговете и всички същества от високо ниво, които са отвъд 
обикновените хора, не гледат на това по този начин. Както всички знаете, когато един 
живот се преражда, той трябва да намери утроба. След като влезе в утробата, животът 
му влиза в цикъла на прераждане в човешкия свят. Така че Боговете вече са направили 
подредби за неговото бъдеще. Но сега той е убит преди дори да се роди. В този 
момент, помислете за това всички, къде отива той? Може би трябва да изчака 
няколкото десетилетия, които са били предварително аранжирани, преди животът му 
да приключи – като как хората се предполага да живеят до седемдесет или осемдесет 
години – и тогава той ще може да влезе в следващото прераждане от началото. Само 
по това време ще има богове, които да се грижат за него отново. Той е толкова 
мъничък. Той не само е убит, но и е поставен в изключително болезнена ситуация, при 
все това е толкова малко живо същество. Не би могло да бъде по-жалко. Не е ли така? 

Ученик: На страница 117[1] от „Джуан Фалун“, се казва: „Това е последният 
път, когато ще преподаваме праведен път в периода Краят на Дхарма.“ Моля, 
кажете ни, Учителю, можем ли да разбираме това, в смисъл, че в бъдещата 
история такъв велик Фа никога повече няма да бъде преподаван? 

Учителят: Тъй като говорим за това тук, нека първо обясня какво е „Периода 
Краят на Дхарма“. Ще ви кажа какво означава „Периода Краят на Дхарма“. Някои 
обикновени хора и репортери не го разбират, но се преструват, че го разбират. След 
като чуят да се говори за „Периода Краят на Дхарма“, те казват: „О, не, този Фалун 
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Гонг говори за апокалипсис.“ Те наистина не разбират нещата. Говоренето за 
„Периода Краят на Дхарма“ идва от Шакямуни. Какво означава? Шакямуни казал: 
„Докато съм жив и през следващите петстотин години след като ме няма, хората могат 
да се култивират според моят Дхарма и да постигнат спасение. След тези петстотин 
години, Дхарма, който преподадох, ще достигне Периода Краят на Дхарма.“ „Краят на 
Дхарма“ означава, че Дхарма е достигнал своя край, време, в което вече не е 
ефективен. Това е значението. Той вече не може да спасява хора. Това е Краят на 
Дхарма, така че как би могъл един приключващ Дхарма да спасява хора? Той е 
говорил за последния период на този Дхарма и това е имал предвид; нямало е никаква 
връзка изобщо с някаква катастрофа на космическо ниво. Имайте предвид също, че 
точно сега е последният завършващ период на „Периода Краят на Дхарма“. Шакямуни 
го няма повече от две хиляди и петстотин години, превишавайки периода четири пъти, 
така че дори последният завършващ период на Периода Краят на Дхарма, е изтекъл. 
Въпреки това, тъй като хората все още имат уважение и вяра в Будите, в края на 
краищата те все още поддържат ритуалите на Будизма, но им е много трудно да успеят 
в самоусъвършенстването. Може би нещо като разпространението на Великия Фа на 
космоса в бъдеще никога повече няма да се случи. Може би никога повече няма да се 
върна. 

Ученик: Учителю, моля, кажете ни дали хората, които получат Фа преди 
крайната дата за самоусъвършенстване, ще имат шанс да постигнат 
Съвършенство? 

Учителят: Малко твърде рано е да се говори за това. Учениците, сега  
култивиращи се в Дафа, са различни от бъдещите самоусъвършенстващи се. Сега е Фа 
коригирането. Вие сте получили Фа на най-ниското ниво на Фа коригирането и сте 
част от въплъщението на Дафа в човешкия свят. С други думи, сегашното ви 
самоусъвършенстване е свързано с тази цялата афера на Фа коригирането. Така че 
това е, където лежи истинското величие. Най-величествено е да можете да помогнете 
на Учителя в утвърждаването на Фа в този свят. Ето защо получаването на Фа не беше 
толкова трудно за вас, колкото е било [за човек] да получи Фа в други школи за 
самоусъвършенстване в миналото. Също така ще успеете да стабилизирате съзнанието 
си и да стабилизирате Дафа в бъдеще, което е наистина забележително. Това не е 
ограничено до оценяване на въпроса за вашия индивидуален шиншин, тъй като вие 
ще сте допринесли за Фа в същото време. Това е, където лежи истинското 
великолепие. Ще бъде различно за хората, култивиращи се в бъдеще. Те ще бъдат само 
самоусъвършенстващи се, практикуващи само лично самоусъвършенстване. Разбира 
се, хората в бъдеще също ще се самоусъвършенстват, използвайки Дафа, който съм 
преподал. Така че ще има много хора, огромна група хора, които ще постигнат 
спасение. Така ще бъде в бъдеще, но все пак това ще бъде ограничено до определен 
период от историята. След това този Фа повече няма да бъде оставен на хората. Този 
Фа не може да бъде оставен като култура за бъдещите хора. Това би било напълно 
неприемливо. 

Ученик: Дали раят на Буда Татагата е преобразуван от неговия Тайнствен 
Проход, или е създаден от самия него? 

Учителят: Какво се нарича Татагата? „Татагата“ само по себе си означава  идващ 
в човешкия свят с Фа-истини, за да върши това, към което се стреми; означава идващ 
със съвършени, неразрушими и истински Фа-истини, за да върши това, към което се 
стреми. Можете да го преведете по този начин, тъй като това не е китайски термин. 
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Това е древен санскрит. На небето Татагата се нарича Крал на Фа. Всеки Татагата има 
свой собствен рай, така че трябва да управлява собствения си рай. Но начинът, по 
който управлява, е да използва изцяло доброжелателство, този вид милосърдие, за 
добронамерено преобразуване на съзнателни същества. Това е различно от тези 
човешки административни методи, не е като тях. Тогава откъде идва неговият рай? 
Има два основни сценария. Един сценарий е, че мнозинството от Буди, Даоси, Богове 
и съзнателни същества, са животи, създадени точно в техните собствени съответни 
сфери. Другият сценарий е, че той е създаден по време на процеса на тяхното 
самоусъвършенстване, заедно с могъщата им добродетел; да го изразя по-конкретно, 
той включва частта, която е изкултивирана чрез метода на Тайнствения Проход в 
началните етапи на култивиране. Описването на делата на Будите и Боговете с 
човешки език просто, не звучи толкова добре. Когато е в процес на култивиране, 
можете да го наречете Тайнствения Проход. Но когато този великолепен Буда, 
постигащ Съвършенство, заедно със своя рай, стане реалност, вече не можете да 
използвате тази метафора. Би било неуважително. Всички величествени неща, които 
той притежава, са тържествените, великолепни проявления на Буда и на рая на Буда. 

Ученик: След като прочетоха писанието на Учителя „Някои мои мисли“, някои 
ученици почувстваха силна тъга в сърцата си и изпратиха писма навсякъде, 
опитвайки се да спрат това да се случи. 

Учителят: По отношение на предполагаемата екстрадиция, китайското 
правителство каза, че това е слух. Независимо кой е пуснал слуха, те са казали, че е 
било слух, тоест че няма такова нещо. Не е имало такова нещо, но то трябва да е 
произлязло от някъде. Знам, че това не е било направено от името на китайското 
правителство. Може би е било направено от хора със скрити мотиви, които са искали 
да използват Фалун Гонг, за да напреднат, или е било направено от онези, които са 
искали да настроят Фалун Гонг срещу китайското правителство. 

Ученик: По отношение на всичко, което се случи наскоро в Китай, освен  
тестването дали учениците в Китай биха могли да постигнат Съвършенство, 
имаше ли и елемент на набелязване и навреждане на самият Дафа? 

Учителят: Нека не се занимаваме с тези неща. Тъй като китайското правителство 
издаде документ №27, нека да простим и забравим. Вие сте самоусъвършенстващи се, 
в крайна сметка, и не сте привързани към човешките дела. Що се отнася до това, което 
обикновените хора са направили, без значение дали е било правилно или погрешно, 
ние не го вземаме присърце, все едно нищо не се е случило. А колкото до това как те 
се отнасят към нас, това е техен проблем. Вие трябва само да сте загрижени за 
самоусъвършенстването. Като ваш Учител аз също наблюдавам нещата. Не 
споменавайте тези неща повече засега. Но ако се случи така, че учениците в 
континентален Китай да бъдат преследвани, заради практикуването на 
самоусъвършенстване, аз и учениците извън Китай определено ще бъдем много 
загрижени. Това е сигурно. 

Тогава, гледайки от по-високи измерения, има стари сили, използващи лоши 
същества от по-ниски измерения, за да причинят вреда. 

Ученик: Учителю, казал сте: „Ако не можете да обичате враговете си, няма да 
можете да постигнете Съвършенство“. Чувствам, че никога няма да мога да 
обичам тези, които нападат Учителя и Дафа, независимо от всичко. 
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Учителят: (Смее се) Може да си спомните нещо, което съм казал. Казах: „Всички 
вие сте самоусъвършенстващи се, докато аз не съм. Аз съм този, който ви преподава 
Фа.“ Помислете за това всички, Фа принципите на космоса са създали среди за 
съществуването на същества на различни нива, както и за различни форми на 
същества в космоса, и те са създали същества на различни нива. Така че, ако човек 
може да се противопостави дори на този Фа на космоса, къде в този космос ще отиде? 
Няма място за него. Такъв човек е толкова лош, че е извън обхвата на Фа. Не е ли лош 
човек? Никога не трябва да споменавате в същото изречение онези, които вредят на 
Фа истините, и онези, които са ваши лични врагове. Какво означава „трябва да 
обичате враговете си“? Тъй като всеки от вас се култивира, трябва да сте 
състрадателни и не бива да се ограничавате до: „Ако се отнасяш добре към мен, ще 
бъда състрадателен към теб; ако не го направиш, няма да бъда състрадателен към 
теб.“ Би ли било това по-различно от онова, което се среща сред обикновените хора, а 
именно: “Ако се отнасяш добре с мен, ще се отнасям добре с теб.“ Не би имало 
никаква разлика. Вие сте самоусъвършенстващи се, така че трябва да отидете отвъд 
сферата на обикновените хора и да надминете тази сфера. След като обикновените 
хора са толкова ниско, а вие сте толкова високо, трябва ли да смятате тези, които са 
толкова по-ниско от вас, за врагове? Когато смятате този човек за свой враг, не сте ли 
потънали самите вие толкова ниско – до където са обикновените хора? Нали така? 
Следователно боговете никога не са се отнасяли към човешките същества, като към 
врагове; човешките същества не са достойни. И също така, от гледна точка на това да 
бъдат състрадателни, те не могат да смятат човешките същества за врагове. 

Но е различно в случая на нанасяне на вреда на Фа и на Фа коригирането. Това не 
е приемливо, дори ако човек се съгласи с него от невежество. Без значение какво 
правят хората, те трябва да носят отговорност за това. И всички вие, 
самоусъвършенстващи се, седящи тук: Каквото и да сте направили в миналото, също 
трябваше да понесете. Хората носят отговорност за всичко, което правят. Не мислете, 
че [това не се брои], понеже сте били пасивни или просто сте говорили безотговорно, 
или че просто сте казали или направили нещо под натиск, или че сте били 
контролирани от злото – няма значение. Нищо от това не може да служи като 
оправдание. 

Ученик: Едва сега осъзнах колко е трудно за Учителя да използва 
най-милосърдния метод, за да коригира Фа в човешкия свят. По-трудно ли е 
коригирането на Фа там горе, отколкото тук долу? Може ли Учителят да ни 
разкрие няколко неща? 

Учителят: (Смее се) Всъщност съществата там горе не са като хората, които имат 
толкова много лоши мисли. Те нямат човешко мислене. Но те също могат да отстояват 
собствените си представи много упорито. Докато всяко живо същество се израждаше 
от времето на много добрия период, никое от тях въобще не го усети. Никое 
съзнателно същество не беше наясно, че ще се изродят, и всички те обичаха да се 
сравняват със същества, които не бяха толкова добри, колкото тях. Те все още биха се 
смятали за по-добри от другите. Всички те се самооценяваха по този начин. Всъщност 
те правеха сравнения с изродени хора, а не със стандартите, които космосът има за 
съществата. Въпреки че боговете не притежават човешки мисли, те вече не отговарят 
на първоначалните стандарти за техните сфери. По време на Фа коригирането, те са 
израснали в сила и пречка в течение на защитаването на себе си. Това се намесва на 
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Фа коригирането и е станало толкова сериозно, че вреди на Фа коригирането. Фа 
истините на космоса са същите: всеки трябва да плати за това, което е направил. 

Ученик: Дълбоко чувствам, че Учителят и Дафа са ни дали толкова много, 
докато ние сме отвърнали с твърде малко. Особено, когато Дафа и учениците в 
Китай са изправени пред такова тежко изпитание, какво друго трябва да правим, 
освен да се самоусъвършенстваме твърдо с решителност? 

Учителят: Трябва просто да продължите и да се самоусъвършенствате солидно с 
усърдие. Докато никой не се намесва в практиката ви, всички съзнателни същества на 
небесата и на земята могат да бъдат спасени; всеки, който се намесва във Фа 
коригирането, ще бъде отстранен. Всъщност, учениците на Дафа просто искаха да се 
самоусъвършенстват и не искаха твърде много. Шепа хора не ни разбират. Ще им 
дадем време да ни опознаят тогава. Можете да ругаете и можете да атакувате, но ние 
няма да се отнасяме с вас по същия начин. Повече от достатъчно е, ако продължаваме 
да се култивираме. Хората трябва да платят за каквото и да правят. Това е абсолютно 
сигурно. 

Ученик: Учениците от Далиен изпращат на Учителя своите поздравления. 
Учителят: Благодаря на всички. (Аплодисменти) 
Ученик: Преди известно време някои асистенти, и дори ръководители на 

областни асистиращи центрове, скриха своите снимки на Учителя и книги на Дафа. 
Те помолиха други ученици да направят същото, като казаха, че това е за защита на 
Фа и книгите на Дафа. 

Учителят: Нека не повдигаме този въпрос. Не е толкова погрешно за някои хора 
да прибягнат до човешки начини, когато видят, че Дафа е увреждан, и са били 
понесени загуби. Трябва да направите всичко възможно, за да защитите книгите на 
Дафа. Добре е да направите това. Ако обаче се прави от страх, то не отговаря на 
изискванията за практикуващи Дафа. 

Ученик: Всички практикуващи Дафа от Корла, Синдзян изпращат поздрави на 
Учителя. 

Учителят: Благодаря на всички! 
Има толкова много ... Ще ги прочета заедно.  
Ученик: Учениците от Мудандзян изпращат поздрави на Учителя. Всички 

ученици от парк „Рендин Лейк“ в Пекин, десетки хиляди ученици в Дацин, всички 
ученици от парк „Първи август“ в Нанчан, учениците от Министерството на 
авиацията и космонавтиката и Шесто поделение; Учителят липсва на учениците 
от Тайван, всички практикуващи Дафа в Остин, Тексас, практикуващите Дафа от 
Цинхуандао, практикуващите Дафа от Първи военномедицински университет и 
учениците от Шънджън, изпращат поздрави на уважаемия Учител. 

Учителят: Благодаря на всички! Наистина са добри! Тези ученици са наистина 
добри! 

Ученик: Учениците от провинция Хъбей, Шанхайгуан, Чаоянг, Циендзян от 
провинция Хубей и Средния Запад, САЩ, изпращат поздрави на Учителя! 

Учителят: Благодаря на всички! 
Ученик: Изучавам Дафа от доста години. Също така изучавам Фа всеки ден. Но 

когато ситуацията и проблемите, с които се сблъсквам в момента, станат малко 
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по-сложни, не знам какво да правя. Всичко, което другите казват, има смисъл, но 
въпреки това съм неспособен да приложа това, което Фа учи, и дори стигам до 
степента да се опитвам да избягвам ключови въпроси. Прибягнах до опростено и 
механично „търпение“, с намерение дълбоко в себе си да се предпазя от  допускане 
на всякакви грешки. Как да се отърва от скритите привързаности? 

Учителят: Всъщност не е голяма работа. Това е само въпрос на решителност. 
Мисля, че най-добрият начин е да изучавате Фа повече. Веднъж щом праведните 
мисли се закалят, привързаностите стават лесни за премахване. Използвайте Фа, за да 
оцените кое е правилно и кое е погрешно. В интерес на истината, изучаването на Фа 
повече само по себе си ще премахне лоши неща. 

Ученик: На страница 77 от „Преподаване на Фа на конференцията за 
асистенти в Чанчун“ има пасаж, в който Учителят казва: „Винаги възхвалявайте 
мъртвите, но не живите.“ Учителю, моля, разяснете по-подробно това. 

Учителят: Това означава, че в миналото хората винаги са обичали да установяват 
мъртъв човек, като модел за подражание. Колкото и велик да е бил той приживе, 
хората са го почитали едва след като починел. Не биха го почитали, докато бил жив. 
Не можели да направят това с живите, тъй като са считали, че живият човек може да 
допусне грешка някой ден и би било неловко да го свалят, след като са го издигнали. 
Ето защо обикновено прославяли мъртвите, вместо живите. Но това са човешки 
въпроси! Всъщност, когато казвате, че някой е добър, не е задължително да го 
описвате като добър във всяко отношение. Как би могъл един обикновен човек да не 
прави грешки? Така че, ако не [опишете някого като съвършен във всяко отношение] и 
просто кажете, че той има постижения в определена област, тогава не е нужно да се 
безпокоите за това. Хората ще правят грешки или ще повтарят същата грешка. 
Човешката мъдрост е ужасно ограничена, когато става дума за тези неща. 

Ученик: Когато решаваме дали да провеждаме дейности, необходимо ли е 
одобрение от отговорника на асистиращия център или от отговорника на главния 
асистиращ център? Ако е така, какво гарантира, че те имат правилното 
разбиране? 

Учителят: Знам какво намеквате. Хората винаги използват човешко мислене, за 
да оценят самоусъвършенстващите се, и никога няма истински да разберат. Просто ще 
изясня това, като кажа следното днес: Никога няма да можете да разберете нещата или 
да получите добро разбиране, като анализирате с човешките си представи хората на 
Фалун Дафа и мен. Някои питат: „Защо тези ученици, които отидоха на Джунанхай, 
бяха толкова организирани и дисциплинирани?“ Всеки наш ученик го намира за 
смешно, тъй като поставено по този начин е комично. Дори сега обикновеното 
човешко общество все още не разбира и продължава да използва думи като тези, 
понеже никога няма да разбере. Нямаме нужда от никакви заповеди или мобилизация. 
Когато е сам или с други всеки се държи много добре, било то съзнателно или 
несъзнателно. Един самоусъвършенстващ се знае как да се държи. 
Самоусъвършенстващият се знае, че не трябва да прави лоши неща, а само добри 
неща. Самоусъвършенстващият се знае, че трябва да се увери, че е добър човек при 
всякакви обстоятелства. Всеки знае, че онези, които отидоха на Джунанхай, бяха 
мълчаливи и не скандираха никакви лозунги. Някои хора тогава мислят: „Защо никой 
не викаше? Как е възможно да са толкова организирани? Всички просто стояха там 
неподвижно. Дори войниците би трябвало да преминат през обучение, за да постигнат 
това.“ Но обикновените хора в днешното човешко общество не знаят, че основната 
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причина човечеството да се изроди, е покварата на човешките сърца, мислене и 
морал. Ако човешкото сърце стане почтено и нивото на мислене и морал се издигне, 
ще видите, че те нямат нужда да ги организирате. Те знаят, че каквото и да правят, 
трябва да го правят добре. Както мнозина знаят, преди да започнем да правим 
упражненията, всички говорят или се мотаят наоколо, правейки всякакви неща. 
Веднъж щом музиката започне - Хоп - изведнъж става подредено. Никой не 
мобилизира тези хора и не издава команди. Хората застават изправени, по-подредени 
от войници. (Аплодисменти) Това е така, защото самоусъвършенстващите се знаят, че 
трябва да се справят добре, където и да са, още повече в средата на Дафа. Това е, което 
хората не разбират. Учениците [събрали се на Джунанхай] събраха фасовете от 
цигари, оставени от полицията, оставяйки земята безупречно чиста, без нито една 
хартийка, след като си тръгнаха. (Аплодисменти) Хората се интересуват дори още 
повече защо сме толкова дисциплинирани. Всъщност наистина не е лесно за 
обикновените хора да разберат тези самоусъвършенстващи се. Мислите на 
обикновените хора са толкова различни от тези на хората, които се култивират в Дафа. 
Те са обикновени хора и винаги ще използват егоцентричните мисли на човешките 
същества, за да оценяват нещата. А човешките мисли са много сложни. Някои хора са 
замесени в политиката, някои във финансите, някои работят като репортери, някои 
като полицаи – и всички те използват различни придобити след раждането представи, 
за да видят този свят и всяко нещо. И все пак самоусъвършенстващите се надминават 
обикновения човек и по този начин, когато хората гледат през призмата на 
обикновените човешки представи, те не могат да оценят или да разберат 
самоусъвършенстващите се много добре. Дафа учениците се справят добре, където и 
да са. Наистина е като това, което някои казаха – че Фалун Гонг прави много добро и 
не вреди на никое правителство или нация по света. (Аплодисменти) 

Ученик: Вярно ли е, че първият император на Цин не е придобил никаква карма, 
без значение колко хора е убил, защото това е било резултат от космически 
развития? 

Учителят: Не, това не е вярно. При някои хора това е свързано със собственото 
им поведение, докато при други може да бъде причинено от космически явления. 
Обединението на Китай от първия император на Цин е било историческа 
неизбежност; било е резултат от космически явления. Същото важи и за смяната на 
режима. Този ход на шахматната дъска вече е бил направен от боговете в небесата, 
така че така е щяло да бъде. Но що се отнася до това, как човек избира да се отнася 
към хората в този процес, зависи от самия човек. Ето защо, когато един обикновен 
човек има власт и обществено положение, как се държи и как постъпва през целия си 
живот зависи от него. Някои хора биха могли да използват добре благоприятните си 
условия, за да извършат множество добри дела, в който случай те ще бъдат 
възнаградени с добра съдба в следващия си живот. Ако един живот не е достатъчен, за 
да получат цялата добра съдба, тя ще се пренесе в следващия живот или ще могат да 
станат високопоставени служители няколко живота подред. Както и да е, добрата 
съдба може да е толкова голяма, че да не могат да се насладят на всичката или да я 
използват всичката в само един живот. После има и такива, които биха могли да 
използват властта си, за да извършат много лоши неща. Ако човекът не е много 
морален и има слаба толерантност на всичко отгоре, той ще извърши много лоши 
неща. Ако извърши твърде много такива неща, животът му ще бъде съкратен и той ще 
се сблъска с възмездие под формата на лош късмет в следващия си живот. Разбира се, 
възмездието чрез лош късмет може да означава – помислете за това всички – че той е 
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беден, безсилен, че трябва да проси за храна и да страда. Ако лошият късмет е толкова 
голям, че един живот не е достатъчен, за да го получи целия, е възможно да продължи 
да го получава в продължение на няколко живота. Когато възрастните хора видят 
катастрофа, която е на път да сполети някого, те често казват: „Той не е вършил добри 
неща в предишния си живот.“ (Учителят се смее) Те наистина го казват правилно. 

Ученик: Кармичните връзки (юанфен) са материални, нали? Как да разбираме 
кармичните връзки? 

Учителят: Вие се занимавате с незначителни неща. Разбира се, не бих изключил, 
че има материални елементи в това. Обяснил съм ясно какво е кармична връзка. Това е 
явление и в същото време е действителна връзка. И все пак тази действителна връзка 
не се проявява по обикновени човешки начини, като например вие и аз да сме вързани 
с връв и двамата да ни дърпат заедно, където и да отидем. Не означава това. Тя се 
проявява в други измерения и е невидима за хората. Ето защо хората не могат 
действително да я обяснят и така я именоват „кармична връзка“, „имайки кармична 
връзка“ или „е предопределено“. Разбира се, всичко в тази вселена е всъщност 
материално. Казал съм, че съзнанието е материя и материята е съзнание. 

Ученик: Изглежда, че всички праведни Фа казват, че мъжете са по-висши от 
жените. Будузмът изглежда да казва, че човек трябва да натрупа много 
добродетел, за да се прероди в мъжко тяло. А Будите са само в мъжки образ. 
Женският образ изглежда няма реална значимост. Учителят е избрал мъжко тяло.  
Като чи ли не съм чувал за женски Буди. 

Учителят: Говорил съм по този въпрос в много от моите лекции. Съществуват 
както мъжки, така и женски буди. Съществуват както мъжки, така и женски Татагати. 
Ако някой достигне Статуса на достижение на Архат по време на своята култивация, 
той е напуснал Трите сфери. Има повече от един Статус на достижение в рамките на 
Архат и той включва Архат на Начално достижение, Архат на Истинско достижение и 
Велик Архат. При достигане на Статус на достижение Архат, независимо дали от мъж 
или жена, Съвършенството на това ниво води до мъжко тяло. Статусът на достижение 
на Архат е първият Статус на достижение отвъд Трите сфери. Когато достигнете 
Статуса на достижение на Бодхисатва, независимо дали е Велика Бодхисатва или 
второстепенна, и независимо дали сте изкултивирал вашия път нагоре като мъж или 
жена, ще се проявите в женско тяло. Ако тялото, което сте култивирали, постигне 
Съвършенство в сферата на Бодхисатва, всички ваши тела в хода на вашата 
култивация ще са били женски и ето защо бъдещото ви тяло ще бъде женско. Разбира 
се, боговете могат да се преобразяват. Това, което описах, е как са постоянните им 
тела. Когато човек стане Буда чрез самоусъвършенстване, той или тя ще има мъжко 
тяло. Когато човек стане Татагата чрез самоусъвършенстване, независимо дали 
човекът е бил мъж или жена, неговото или нейното оригинално тяло ще се прояви. С 
други думи, той или тя ще се прояви като каквото е неговото или нейното оригинално 
същество в действителност. Когато човекът първо се е култивирал в човешкия свят, 
телата са били различни, но когато той или тя достигне нивото на Татагата, неговото 
или нейното ще бъде какъвто е главния дух. Разбира се, има специални случаи. 
Говорим в общ смисъл. Така че, както се случва, хората в човешкия свят се прераждат 
напред и назад. Дали сте мъж или жена се определя от кармични разплати и 
причинно-следствени връзки. Въпреки че едно тяло може да изглежда женско, то 
може съвсем спокойно да се е преродило от мъж, а някои мъже всъщност са се 
преродили от жени – тук действат причинно-следствени връзки. Нямам никакви 
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предубеждения към жените. В будизма също веднъж бе казано и самият Шакямуни го 
е  казал, че за да се прероди човек в мъжко тяло, добродетел трябва да е била 
натрупана в предишния живот. Независимо дали сте мъж или жена, ако сте извършили 
лоши неща или сте сгрешили в определени отношения, може да се преродите в 
женско тяло в следващия си живот. Ето как е било в миналото. Този въпрос не 
съществува за съвременните хора обаче. Той ще съществува отново в бъдеще. Освен 
това имам много ученички, които са се култивирали много добре. Имаше хора, които 
преди да получат Фа специално искаха да се преродят в женски тела за целите на 
самоусъвършенстването. Тук има историческа причина. Може би жените не генерират 
лесно големи количества карма. 

Ученик: Когато разпространявам Фа на хората около мен, те казват, че не 
могат да разберат защо сме толкова ангажирани с изучаването на Фа, 
изпълнението на упражненията и разпространяването на Фа. Чувстваме, че не сме 
се справили добре със самоусъвършенстването, докато се съобразяваме с 
обикновеното човешко общество в максимална степен, както учи Учителят. Като 
резултат, това възпрепятства другите да получат Фа. Причинихме ли вече 
непоправима вреда? 

Учителят: Не е толкова сериозно. Ако не сте се справили добре, поправете го 
следващия път. Вие всички искате повече хора да получат Фа и да спасите хората по 
света. В човешкия свят нищо не е постоянно. Не можете да донесете нищо със себе 
си, когато се раждате, нито да вземете нещо, когато умрете. Нищо не можете да 
вземете със себе си. Само самоусъвършенстването е различно. Щом веднъж сте 
получили Буда Фа, ще сте го получили завинаги. Можете да вземете това със себе си, 
когато се родите или когато умрете, така че то е най-ценното. Да даваш на хората Фа е 
по-добро от всичко друго. Много от нас са искали да информират повече хора за Дафа, 
тъй като той е най-великолепната истина. Така че искате повече хора да знаят за него и 
се ангажирате с дейности за разпространение на Фа. Ако не сте се справили добре 
през определено време, просто го направете по-добре следващия път. Но хората, които 
култивират състрадание, трябва винаги да имат добро сърце към всички съзнателни 
същества. 

Ученик: Преди три или четири години вече имаше големи групи ученици, които 
бяха достигнали състоянието на Отключване на гонг и станаха Просветлени. През 
последните три или четири години те все още понасяха човешко страдание и се 
култивираха. Покачват ли се нивата им непрекъснато? 

Учителят: Нека да го кажем така. Нови хора продължават да се заемат с 
практиката и преди да постигнете Съвършенство, трябва все още да продължите да се 
самоусъвършенствате. В самоусъвършенстването има някои хора, които са преминали 
изпитанията си добре. Те се култивират бързо и са много усърдни. След това има 
някои, които не са преминали изпитанията си добре, и които не са толкова усърдни и 
им отнема много време [да се подобрят]. Що се отнася до постигането или 
непостигането на Съвършенство, нека не говорим за това сега. Всички ученици, 
докато все още сте тук: трябва да продължите да се самоусъвършенствате. 

Ученик: Боговете без тела и форми са „като странстващи богове или самотни 
безсмъртни“. Нямат ли те свои собствени райове? 

Учителят: Боговете без тела и форми са различни от странстващите богове или 
самотните безсмъртни. „Странстващи богове или самотни безсмъртни“ е израз, който 
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използвам, заимстван от езика на обикновените хора. Мога да говоря по този начин. 
Добре е, стига да разбирате какво означава. Това означава, че някои нямат свои 
собствени райове. Ще ви го илюстрирам: като странстващи богове или самотни 
безсмъртни, те се скитат навсякъде. Всъщност така са били Даосите в миналото. 
Даоизмът е бил основан по-късно. Даосите в небесата не са имали райове преди. След 
като един Даоист се култивира до Съвършенство, той е свободен и много спокоен в 
космоса. Може би намира пещера, украсява я красиво и остава там заради нейното 
спокойствие и комфорт. „Богове без тела и форми“ се отнася до факта, че когато са 
създадени, те нямат тела или форми, или че когато достигнат определена сфера чрез 
самоусъвършенстване, не им е позволено да имат тела или форми. Но могат да се 
преобразуват и да приемат тела и форми. Боговете без тела и форми обикновено са на 
много високи нива. С една единствена мисъл те могат да бъдат каквото си поискат. Но 
те не искат да правят това, тъй като го намират за твърде неприятно: „Какъв е 
смисълът да го правя? Твърде неприятно е. Това е толкова хубаво, да нямаш нищо.“ 
Разбира се, докато говоря така тук, за вас е трудно да разберете тези неща, 
използвайки човешки мисли. 

Ученик: В други измерения, веднъж щом животът, който е създаден, възникне, 
той притежава Фа на това ниво. Тъй като е създаден на това ниво, той е създаден 
със стандарта, установен от Фа за съществата на това ниво, за разлика от 
бебетата в човешкия свят, които се нуждаят от дълъг процес на добиване на 
съзнание и които трябва да придобият знания от външни източници. 

Учителят: С изключение на Трите сфери, съществата, развити на различни нива – 
и особено тези в измеренията на боговете – със сигурност отговарят на стандартите на 
същества на тези нива. Те са създадени от Фа на тези нива. Бебетата, родени в сферата 
на един бог, също са богове. Що се отнася до човешките същества, които имат нужда 
да добият съзнание и да се учат, днешното така наречено „развитие“ е, материално 
погледнато, отклонило се и нечовешко. Съществата регресират, говорейки от гледна 
точка на тяхната фундаментална природа. Това не може да се нарече добиване на 
съзнание; по-скоро е навлизане в заблуда. Всъщност това е процес на израждане, 
процес, при който невинността се губи. Хората го наричат процес на развитие. 
Боговете го наричат процес на упадане. 

Ученик: Кой бог е отговорен за изтриването на спомените по време на 
прераждане? 

Учителят: Преследвате знание и сте любопитен. Всеки бог може да бъде 
призован да го надзирава. Различни животи са надзиравани от различни богове. Но 
има само един набор от стандарти в космоса. Противно на това, което сте си 
представяли, всичко е много естествено. Концептуално, то се надзирава от боговете, 
отговарящи за прераждането на съществата в Трите сфери. 

Ученик: Уважаеми Учителю Ли Хонгджъ, на Фа конференцията в Торонто, 
въпросите, предадени на Учителя от много от нас, които връхлетяхме там от 
чужбина, и от онези, които не можаха да присъстват на Фа конференцията, бяха 
отстранени от тези, които направиха „проверката“. Трудно е за учениците да 
разберат това. 

Учителят: Мога да разбера как се чувствате. Всъщност, с хиляда или две хиляди 
души на Фа конференцията, ако всеки зададеше въпрос, нямаше да можем да 
приключим Фа конференцията до следващата вечер. И така, какво трябва да се 
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направи, ако на някои не може да се отговори? Трябва да направим някакъв подбор. 
По време на подбора е много вероятно някои важни въпроси, на които наистина сте 
искали Учителят да отговори, да бъдат премахнати. Дори и така е сигурно, че ще 
можете да получите отговорите, докато изучавате Фа. Всъщност, когато правеха 
подбора, им казах един принцип: „Не ми задавайте никакви въпроси за политика; 
направете всичко възможно да сведете въпросите, които преследват знание, до 
минимум, и направете всичко възможно да отсеете неща, които не са свързани с 
култивирането в Дафа. Именно осигуряването на качеството на нашата Фа 
конференция е целта. 

Тук има два фактора. Разбира се учениците, които направиха подбора, също са 
самоусъвършенстващи се. Много е възможно те да са премахнали важни въпроси, 
свързани със самоусъвършенстването. Това е възможно. Мисля, че следващия път ще 
се справят по-добре. 

Ученик: Във френската история Луи XIV е блестял с безкраен блясък, като 
Слънцето. Дали главният му дух е дошъл от небето? Стигнах до разбирането, че 
Луи XIV е бил вашият... 

Учителят: Прераждал съм се в много държави. Прераждал съм се като хора от 
почти всякакъв вид. Понякога нямаше достатъчно време за прераждане. Имаше хора, 
които слизаха на този свят, за да установят кармични връзки в различни исторически 
периоди, така че трябваше да ги намеря, за да установя тези връзки. По-късно, когато 
нямаше достатъчно време за прераждане, разделих тялото си и след това се преродих 
едновременно. Възможно е да съм бил няколко различни хора в един и същ живот. 
Нека просто приемем това като шега. (Аплодисменти) 

Ученик: Учителят е казал, че след като се култивираме, Учителят ще спаси 
животите, които сме убили, и ще ги постави в нашите райове. Ако можем да се 
култивираме само в Архат или Бодхисатва и нямаме свои собствени райове, какво 
може да се направи? 

Учителят: Нека ви кажа, че съм създал път към Съвършенство за всеки ученик, 
който седи тук. Що се отнася до това в коя сфера ще постигнете Съвършенство чрез 
самоусъвършенстване, не трябва да мислите за това. Така че, що се отнася до това как 
трябва да се решават тези въпроси, имам начини да се справя с всички тях. Просто 
говорех в общ смисъл за превръщането на лошите неща в добри неща, за това как да 
ги променим. Разбира се, има начини да се справим с всички тях. Ако не бяхте в 
състояние да изплатите кармата си и да постигнете Съвършенство, може би нямаше да 
седите тук днес. (Топли аплодисменти) Трябва да го кажа отново. Тоест, ако пътят, 
който аранжирах за вас, не можеше да ви позволи да се изкачите нагоре, може би 
нямаше да станете Дафа ученик. Аранжирах отлични пътища за вас. Така че как се 
справяте в самоусъвършенстването, зависи от вас. Учителят ви отвежда до входа и от 
вас зависи да се самоусъвършенствате. 

Ученик: Учителят казва в Джуан Фалун (стр. 91): „...след достигане на 
самоусъвършенстване на високо ниво... Докато подобрявате своя шиншин, вашият 
гонг расте, дори не е необходимо да правите някакви упражнения.“ Как се проявяват 
споменатите тук „високи  нива“? Кога можем да спрем да правим всички 
упражнения? 

Учителят: В самоусъвършенстването, извършвано в древни времена, 
физическите движения в много пътища за самоусъвършенстване са били доста 

20 
 



сложни в началните етапи. До края на [нечие самоусъвършенстване], тези неща обаче 
няма да са от полза. След достигане на по-високи сфери през последните периоди, не 
са се използвали никакви упражнения; било е изцяло да седиш там, извършвайки 
самоусъвършенстване в покой, и нямало никакви външни физически движения. Но с 
Дафа, по който се култивирате днес, вие трябва, независимо какви отличителни черти 
сте донесли със себе си, да се култивирате според метода, който ви преподадох днес. 
Защо е така? Защото непрекъснато ви асимилирам [с Фа] от микроскопични нива към 
повърхността и с много бърза скорост. Можете да видите хората да се променят всеки 
ден. При достигане на Трите сфери – всъщност, човешките тела, които са съставени от 
всички [нива на] частици в Трите сфери, се наричат човешки тела – при навлизане в 
Трите сфери, скоростта внезапно се забавя и дори може да спре. Тя не може да 
достигне човешката част. Това ще рече, че ще претърпите промени, когато вашата 
човешка част се подобри, чрез култивиране на шиншин. 

Самоусъвършенстването в миналото е възприемало подхода първо да се промени 
повърхността. Още в началото, когато не са били дълго в него, както може би знаете, 
те поглъщали еликсир (дан) в методите за самоусъвършенстване от Дао школата, и 
това позволявало на самоусъвършенстващите се бързо да се отърват от болестта; 
всички лоши неща и болестна карма, скрити в повърхностното тяло, били 
изтласквани, всичко това било изхвърляно, в резултат на което това тяло се 
пречиствало. След това, щом практиката му започне, повърхностните клетки започват 
да се променят. След като повърхностните клетки и молекули били променени, 
помислете за това всички, този човек веднага ще стане Трансцендент. Той не се е 
култивирал до високо ниво; той просто е променил молекулярните частици на първия 
слой на тялото си. С други думи, той току-що  е проникнал в първия слой на небесата 
в Трите сфери и просто е преминал сферата на обикновените хора. В очите на хората 
той можел да демонстрира много божествени сили. Нищо човешко не можело да го 
ограничи. Причината е, че всичко, което хората виждат, е направено от молекули, и 
веднъж щом този слой от молекули и клетки се промени, тогава може би той щял да 
може да лети, да преминава през стени или само с един поглед да вижда какво се 
случва в други измерения, които са съставени от слой частици, различни от молекули. 
Разбира се, той не би могъл да види неща от по-висши или по-микроскопични нива, 
защото нивото му е било ограничено. 

По този начин той щял да продължи да се култивира в дълбочина. Когато 
най-високото ниво било достигнато, методите, които той използвал на по-ниски нива, 
повече не можели да бъдат използвани. Той вече не можел да прилага нито един от 
тези методи, които бил използвал в практиката си. Когато високите нива били напълно 
достигнати, упражнения вече не били необходими. Той просто щял да се култивира в 
покой, така че нямало да има повече физически движения. Ето какво означава това. 

Но това не работи при култивацията в Дафа, тъй като ако мнозинството или 
всички наши ученици трябваше да се променят, започвайки от повърхностния [слой] в 
самото начало - помислете за това всички, сега имаме 100 милиона души, изучаващи 
Дафа – ако всички претърпяваха промени, започващи от най-външната повърхност, 
мога да ви кажа, че днес щяхме да имаме 100 милиона богове тук, в този свят. 
Формата на човешкото общество би била напълно опустошена. Ние все още трябва да 
поддържаме тази форма на човешко общество, тъй като това е най-ниското ниво, 
което Великият закон (Дафа) на космоса е създал за съзнателните същества, и вие все 
още трябва да се самоусъвършенствате и подобрявате тук. Само в тази среда можем да 
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се подобрим и променим с най-бърза скорост. Така че ние ценим тази среда. 
Човечеството е много лошо, но човечеството може да ни позволи да се култивираме 
по-бързо. Човечеството има много, много неща, които хората смятат за верни, и това 
са точно привързаностите, които искаме да изоставим, докато се култивираме. За кого 
самоусъвършенстването, чрез изучаване на Фа, е по-лесно, днешните хора или 
древните? Това няма много общо с обществените фактори. Ключовото е, че Дафа е 
този, който спасява хората, и това са ученици през периода на Фа коригирането. 
Казвам, че Дафа може да позволи на хората да се култивират по-високо и да го 
направят най-бързо. В древните общества всички хора са вярвали в богове, така че те 
можели да разберат истинския Дао и Фа по-добре. Относително казано обаче, те не 
можели да се култивират толкова високо. Цялото общество можело да го разбере, и, 
относително казано, моралният стандарт на хората бил много висок. Така че 
изпитанията, които хората имали, не били толкова големи. От друга страна, колкото 
по-лоши са нещата днес, толкова повече това подчертава как се култивираме с повече 
трудности и по-величествено, като по този начин ни се позволява да се култивираме 
до по-високи нива. Това е връзката. 

Ученик: Учениците от Шънян изпращат своите поздрави на Учителя! 
Учителят: Благодаря на всички! (Аплодисменти) 
Ученик: Сега изглежда, че Фалун Дафа е познат на хората по света. 
Учителят: Ето как изглежда сега. Бяхме тихи и не искахме да смущаваме 

обществото, така че самоусъвършенстващите се да могат да се култивират в спокойна 
обстановка. Сега изглежда, че изведнъж бяхме изтласкани на световната сцена. Много 
от нас станаха известни заради това. (Смях) Звучи интересно, когато хората говорят за 
това, но ние, самоусъвършенстващите се, не искаме това. 

Ученик: Някои хора правят всичко възможно, за да се противопоставят на 
[Дафа] и разпространяват измамни и неверни думи, карайки хора с кармични връзки 
да пропускат ценната възможност. Как да обърнем негативното влияние, 
упражнено от хора, вредящи на Дафа? Какво е бъдещето на тези, които лично и 
съзнателно причиняват вреда на Дафа? 

Учителят: Нека ви кажа, в момента има само шепа хора, които наистина вредят 
на Дафа. Не мислете, че само защото правят голяма демонстрация на сила, има много 
от тях, правещи това. Хората трябва да платят за каквото и да правят. Те са 
изфабрикували слухове, наистина лоши слухове - действително лоши. Все пак ще ви 
кажа същото: Не се притеснявайте, че няма да има хора, които да учат Фа. Будите 
спасяват хора с кармични връзки. (Аплодисменти) Ако на хората им беше позволено 
да навредят на Буда Фа, е, как би могло да бъде позволено това да се случи? 

Ученик: Мисля, че последните събития, включително тези, споменати в 
писанието на Учителя „Някои мои мисли“ от 2-ри юни, също бяха изпитания за 
много ученици в чужбина, за да се види дали могат да постигнат Съвършенство и 
дали могат да се откажат от представите за себе си, както и от всичките си 
човешки представи. Правилно ли е това разбиране? 

Учителят: Никое разбиране не е грешно. Всеки човек достига до различно 
разбиране. Нито едно от тях не е грешно. Всички го разбират правилно. 

Ученик: Често се колебая. След всяка Фа конференция изпитвам безкрайни 
съжаления и решавам да практикувам усърдно. Но след известно време се връщам 
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към старите си привички. Понякога дори чувствам, че не заслужавам да бъда ученик 
на Учителя, и се срамувам пред състраданието на Учителя. Има ли някакъв друг 
подход освен четенето на книгите и изучаването на Фа повече? Наистина искам да 
практикувам истинска, решителна култивация. Ще бъде ли от полза, ако мога да 
видя малко от други измерения, или ако ми се отвори Третото Око и т.н.? 

Учителят: Това, което току-що казахте - „Наистина искам да практикувам 
истинска, решителна култивация“ - тези думи, независимо от състоянието, в което сте 
били, когато сте ги написал, са били чисти и истински, и това е истинската ви 
същност. И все пак думите, които последваха, бяха бързо повлияни от придобити след 
раждането представи. Ето защо чувствате, че не можете да успеете да се култивирате с 
усърдие. Ако придобитите след раждането представи не бъдат премахнати, наистина 
няма да можете да се усъвършенствате усърдно. Няма друг начин. Само като четете 
книгите повече, можете да преодолеете тази бариера. Не осъзнахте ли, че фактът, че 
не можете да бъдете усърден, сам по себе си е форма на пречка. След като пробиете 
тази форма, погледнете и вижте за какво става въпрос. 

Ученик: Има осемдесет и четири хиляди пътя за самоусъвършенстване в 
будистката школа. Те включват ли пътища за самоусъвършенстване на различни 
нива? А какво ще кажете за други измерения... 

Учителят: „Съществуват осемдесет и четири хиляди култивационни пътя за 
самоусъвършенстване в Буда Фа“, е нещо, което идва от Буда Шакямуни. Буда 
Шакямуни е разкрил каквото можел да каже на хората. Всички знаете, че Буда 
Шакямуни не е крайният Господар на космоса. Така че той също не знае за нещата в 
по-широкия простор на по-големия и краен космос. Тогава, с други думи, докато Буда 
Шакямуни, говорейки в своята сфера, казал: „Съществуват осемдесет и четири 
хиляди пътища за самоусъвършенстване“, това е било просто каквото е можело да 
бъде разкрито на хората и не е било погрешно. Хората навярно не биха имали 
представа, ако им се каже, че има сто хиляди пътя за самоусъвършенстване, така че 
каква би била ползата. 

Според това, което виждам, осемдесет и четирите хиляди пътя за 
самоусъвършенстване, споменати от Буда Шакямуни, изглежда са свързани със 
съзнателни същества в Трите сфери. Системите в други измерения междувременно 
никога не са били разкривани на хората. Хората не знаят за тях. Освен това Земята не 
е единствената среда в космоса, с условия, подобни на Земните. Но нито едно от 
другите места не е в централната позиция на космоса. 

Ученик: Преди известно време нашето място за практикуване организира някои 
дейности за разпространение на Фа, на които учениците отделиха доста време. Но 
някои дейности изглежда имаха много малък ефект. 

Учителят: Относно ефективността на разпространението на Фа, просто правете 
колкото можете според възможностите си. Старите сили... старите сили, за които 
говоря, не са истински демони, а дегенерирали същества от различни нива, и 
включват както положителни, така и отрицателни същества. Всички те мислят, че ми 
помагат. И все пак тяхната помощ се превърна точно в препятствие, пред което съм 
изправен. Напредъкът на нашето разпространение на Фа е възпрепятстван от 
съществуването на елемент на съпротива; много е трудно за нови ученици да получат 
Фа и старите сили са накарали някои хора да бъдат безразлични към Дафа, дори след 
като са получили Фа, и в резултат на това тези хора са се отказали. Тези проблеми са в 
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процес на разрешаване; не се плашете от тези предизвикателства. Правете каквото 
трябва да правите. Всички тези проблеми са в процес на разрешаване. 

Ученик: Вие казвате, че разпространението на Фа няма нищо общо със 
Съвършенството. Но разпространението на Фа е най-свещено и може наистина да 
спаси живота на онези, които не са получили Фа. Тогава липсата на ентусиазъм за 
разпространението на Фа, би трябвало да е нещо, което човек трябва да преодолее, 
нали? 

Учителят: Разпространението на Фа и постигането на Съвършенство са две 
различни концепции, които не са пряко свързани. Съвършенството се отнася до 
достигане на сферата на Съвършенство, чрез самоусъвършенстване насред страдание 
и завършване на вашия култивационен път. И все пак разпространяването на Фа е 
нещо, което вие, като човек с безкрайно състрадание, трябва да правите, докато се 
култивирате, и това е нещо, което трябва да правите успоредно с подобряването на 
себе си. Но това, което сте направили при разпространяването на Фа, няма да бъде 
разглеждано отделно, като възнаграждение за добра съдба сред обикновените хора, 
защото вие не искате да станете човешко същество в следващия си живот. Вие искате 
да постигнете Съвършенство. Така че то е свързано със състраданието и спасението 
на съзнателни същества във вашето самоусъвършенстване и ние сме го направили 
част от могъщата добродетел, която се установява, докато се самоусъвършенствате. 

Ученик: Дали влечението на жената да иска да изглежда добре е естествен 
инстинкт или привързаност? 

Учителят: Засега не мисля, че можем да кажем, че тя има привързаност, ако се 
опитва да изглежда добре. Някои казват, че това е естествен инстинкт на жената. В 
интерес на истината, мисля, че жените трябва да обръщат внимание на това. Да бъдеш 
небрежен не изглежда добре за никого, но от друга страна, да бъдеш прекалено 
показен ще има точно обратния ефект. Не само аз казвам, че това не е добре – когато 
обикновените хора го видят, те също са склонни да го намерят за непривлекателно. 
Необходимо е хората да обръщат внимание на това как се обличат. Боговете, Будите и 
Бодхисатвите в небесата са несравнимо величествени, святи и красиви. Частиците от 
кожата на тяхната плът са съставени от изключително микроскопични частици. 
Можете да си представите просто колко фина и гладка е кожата им. Когато се стигне 
до тази точка, няма нужда да обръщате специално внимание на обличането. 

Ученик: Учителят казва в „Джуан Фалун“: „…животът, удължен отвъд 
предопределеното ви време за живот, е напълно запазен за вашата практика. Ако 
съзнанието ви се отклони в погрешна посока дори малко, животът ви ще бъде в 
опасност…“ Моля разяснете това. Практикувам самоусъвършенстване повече от 
три години. Всички мои многобройни болести бяха излекувани. Също така се 
отървах от лекарствата, които приемах от десетилетия. Въпреки че съм на повече 
от шестдесет години, съм в много по-добра форма, отколкото когато бях на 
четиридесет. Бих искал да свърша някаква работа в рамките на възможностите ми, 
освен самоусъвършенстването. Това добре ли е? 

Учителят: Със сигурност можете, стига това да не засяга изучаването ви на Фа и 
изпълнението на упражненията. Частта „отвъд предопределеното ви време за живот“ 
се отнася до ситуация, в която човек се предполага да живее само няколко 
десетилетия в този живот. Когато достигне тази възраст, той трябва да си отиде. Но 
когато е на прага да достигне края на „предопределеното му време за живот“, той 
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започва да се култивира и е много усърден от момента, в който започне; и веднага е 
очевидно, че този човек има каквото е необходимо. Няма значение на колко години е – 
аз не гледам възрастта. Както може би знаете, Джан Санфън[2] постигнал Дао на 
седемдесет и няколко години и живял сто тридесет и няколко години. Той официално 
започнал да се самоусъвършенства след седемдесетата си година. Това ще рече, че 
самоусъвършенстването няма нищо общо с възрастта. То зависи от това дали успявате 
да бъдете усърдни. Ако можете наистина да се откажете от живота и смъртта и си 
помислите: „Възраст? Какво от това? Защо трябва да мисля за такива неща? Получих 
Фа, така че просто ще продължа да се култивирам“ (аплодисменти), когато наистина 
се възприемате като самоусъвършенстващ се, а не като обикновен човек, животът ви 
ще бъде култивиран непрекъснато и ще бъде удължаван непрекъснато. Животът ви ще 
се удължава непрекъснато, давайки ви достатъчно време за самоусъвършенстване. 
След това има някои хора, които не са усърдни, до степен, че наистина не могат да 
постигнат Съвършенство в този живот. Така че той не може да бъде удължен повече. 
Когато настъпи моментът, той ще бъде оставен на произвола на съдбата. В противен 
случай той не само, че нямаше да успее в самоусъвършенстването в този живот, но и 
нещата в следващия му живот биха били нарушени. Какво може да се направи тогава? 
Трябва да ги пуснем. Така стоят нещата. Така че, след като са преминали през възходи 
и падения в човешкия свят, по-възрастните хора, които са били наоколо десетилетия, 
трябва да знаят по-добре – това е всичко, що се отнася до привързаностите и 
стремежите, които са имали в живота. Вече би трябвало да знаете това. Така че, какво 
има, от което не можете да се откажете? Лесно е да се каже, но е трудно да се направи. 

Ученик: Бях вдъхновен и се подобрих много чрез събитията, които се случиха в 
Пекин и Тиендзин. Дори като самоусъвършенстващ се, може да бъде много трудно 
да се съобразиш с Джън, Шан, Жен в съдбоносни моменти, но въпреки това те 
постигнаха Жен. Те отидоха там, за да кажат истината, само от добра воля, и не 
направиха нищо, което не отговаря на стандарта за самоусъвършенстващ се. Те 
понасяха спокойно и мирно. Учителю, моля, бъдете сигурен, че истинските ученици 
на Фалун Дафа, които практикуват истинско самоусъвършенстване, няма да 
разочароват Учителя. Правилно ли е това, което казахме? 

Учителят: Казахте го правилно. Виждал съм да се случва. Написах в “Някои мои 
мисли“, че „всеки има своя собствена воля“. Правил съм само това едно нещо в този 
мой живот – а именно, да бъда отговорен за Съвършенството на онези от моите хора, 
които могат да се култивират. Когато видях всички тези мои ученици да преминават 
тези основни изпитания за определяне на Съвършенството един след друг, знаете ли 
как се почувствах? (Топли аплодисменти) Забележително е, наистина е 
забележително. Те заслужават да бъдат величествени богове! Спомням си, че 
Нострадамус може да е казал, че през определен период от време боговете и хората 
ще съществуват съвместно. Каквото и да е имал предвид, наистина не мисля, че 
трябва да бъдете разглеждани като обикновени хора сега. Вие можете да се откажете 
от това, от което хората не могат. Вие устоявате на това, на което хората не могат. Уви, 
затова хората не ни разбират. Но ние трябва да направим всичко възможно, за да 
помогнем на хората да разберат. (Учителят се смее) 

Ученик: Как трябва практикуващите правилно да се справят с връзката  между 
това, че Дафа е тържествен, и че Дафа е хармоничен? 

Учителят: Дафа е тържествен. Ако човек иска да се самоусъвършенства до 
Съвършенство, може ли да не бъде тържествен? Ако Дафа се отклони дори съвсем 
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малко, би било невъзможно за самоусъвършенстващите се да постигнат 
Съвършенство. Могат ли тези зли пътища да позволят на хората да се култивират във 
величествени богове? Категорично не! Ето защо Фа е тържествен. Всеки ученик на 
Дафа трябва да отговори на стандартите на всяка сфера, в която се намира. Това е 
тържествено. Това, което трябва да бъде премахнато по време на процеса на 
самоусъвършенстване, трябва да бъде премахнато. Няма два начина за това. Дафа 
може да спаси хората и може да създаде всичко в космоса. Той има Фа принципи за 
различни нива. Фа принципите на всяко ниво са свързани с цялостния Фа, от горе до 
долу, отвътре до вън и от микроскопичното до макроскопичното; всички те са 
взаимосвързани. Принципите също така са независимо свързани в рамките на всяко 
ниво. Така че, говорейки от всяка гледна, точка този Фа е хармоничен, може да бъде 
обсъждан ясно, неразрушим е, и всичко може да бъде напълно обяснено въз основа на 
принципите. Тъй като е създал космоса, той със сигурност може да демонстрира 
съвършено факта, че Истината е вездесъща и всемогъща. Той може да превърне 
всички лоши неща в добри неща и може да спаси всичко и всички съзнателни 
същества в космоса. В миналото не са ли съществували създаване, застой, упадък и 
унищожение? Дафа може да направи нещата, които са се насочили към унищожение, 
да станат нови и добри отново. Той може да има всякакъв възможен ефект и е 
всемогъщ. Така че, този Дафа е напълно съвършен и неразрушим. (Аплодисменти) 

Ученик: Имахме късмета да научим за Дафа след [събирането на] 25 април, като 
чухме онези хора, които преследват Дафа, да говорят за Дафа. След само два месеца, 
ние дълбоко усетихме широтата и необятността на Дафа. 

Учителят: Лошите хора чуват лоши неща, а добрите хора чуват добри неща! 
Когато злите проклинат Дафа, те все пак трябва да споменат думите „Фалун Гонг“. 
Този наш ученик тогава видял „Фалун Гонг“ и видял, че е добър. (Аплодисменти) 
Хората не са способни да навредят на Буда Фа. Всеки път, когато злото използва лоши 
хора, за да ни навреди, те всъщност ни популяризират! (Топли аплодисменти) Но 
хората направиха тези лоши неща, поради лоши намерения. Това е сигурно. И това е, 
където техните същества са позиционирани. 

Ученик: Как мога да затвърдя по-висшето разбиране, което имам за Дафа? 
Учителят: Това, което ви преподавам, са принципите на Фа и причината 

учениците първоначално да дойдат да научат това беше, защото чувстваха, че 
принципите на Фа са добри. Постепенно те видяха, че тези Фа принципи не само 
казват на хората да бъдат добри, но и че това е книга за самоусъвършенстване, книга 
на Буда Фа – небесният закон, Великият закон на космоса. Те постепенно започнаха да 
виждат това. (Аплодисменти) Така че мисля, че е по-добре да продължите и да се 
култивирате без никакво намерение. Ако по цял ден мислите за отиване в рая на Буда, 
това всъщност ще се развие в привързаност. Има една поговорка, която гласи: „Печели 
естествено, без преследване.“ Просто се култивирайте и всичко ще се прояви. Когато 
се прояви, ще почувствате: „О, всичко беше доста естествено.“ Ще почувствате, че е 
естествено, защото вашата сфера вече ще е там. Хората са в сферата на човешките 
същества и искат да видят неща над собствените си сфери. Всички те имат това 
желание. Когато самоусъвършенстващите се са в тази сфера и виждат тези неща, те не 
чувстват, че е странно, а по-скоро, че е съвсем естествено. 

Ученик: На учениците в Гуанджоу им липсвате много и биха искали да ви видят. 
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Учителят: Благодаря на учениците в Гуанджоу. Сега е трудно да се каже ... (смее 
се), тъй като за момента не е възможно. 

Ученик: Дафа практикуващите от мястото за упражнения на Пътна станция 
Дуолун Роуд в Нандзин, както и останалите Дафа ученици в Нандзин, изпращат 
своите поздрави и най-дълбоко уважение към своя безкрайно милостив Учител! 

Учителят: Благодаря на всички! 
Ученик: Всички Дафа практикуващи от Пекин, Ланджоу, Харбин, Чичихар, 

Вътрешна Монголия, Гуанджоу, Шанхай и Ухан, изпращат поздрави на Учителя и го 
молят да не се притеснява! 

Учителят: Благодаря на всички! 
Ученик: Великият император Канси цял живот е управлявал добродетелно. Бил 

ли е той модел, създаден за императорите след него? 
Учителят: Животът на Великия император Канси е бил доста величествен. 

Разказите за времето на просперитет, по времето на Канси и Циенлун, се предават от 
хората през поколенията. Няма да говоря за човешки въпроси. Канси е бил 
величествен император. 

Ученик: Веднъж зададох въпрос, който много ви натъжи. 
Учителят: Не бях тъжен. Може би съм си мислел за други неща. Нещата, за които 

мисля, са различни от това, с което вие се занимавате. Това, което виждате, е само 
повърхностното проявление. Това, което виждам аз, е истинското проявление. 

Ученик: Демонът на похотта, който се появи в съня ми, беше съпругът ми. Това 
случай на демон, причиняващ неприятности, ли беше? 

Учителят:  Тъй като съпругът ви е бил там [до вас], той не би могъл да бъде 
вашия съпруг. Така че трябва да е било измислица. Бъдете нащрек. 

Ученик: По-малка ми сестра е студентка в колежа по китайска медицина. Те ще 
имат задължителен курс по чигонг следващия семестър. Тя пита дали трябва да го 
пропусне? 

Учителят: Студентка в колеж по китайска медицина... Точно така, медицинските 
колежи в Китай вече са признали прекия лечебен ефект, който чигонг може да донесе 
на китайската медицина. Започнали са да го изучават. Въпреки това, според това, 
което знам, много малко са изучавали праведни системи на чигонг. Когато чигонг 
тепърва се популяризираше, имаше шепа сравнително добри системи. По-късно 
фалшивият чигонг постепенно започна да се появява. Първата сравнително добра 
система за практикуване, която се появи, беше тайдзи. Сега някои хора са променили 
тайдзи до такава степен, че е неразпознаваем. Изменената версия със сигурност е 
вредна. Тогава ученията от „Книгата на промените“ се появиха. Тайдзи принадлежи 
към даоистката школа. „Книгата на промените“ принадлежи към будистката школа и е 
това, което монасите в храма Шаолин някога са използвали за своето вътрешно 
усъвършенстване. Тогава това, което последва веднага след това, беше появата на 
традиционна система за самоусъвършенстване: „Пет животински веселби“. Те бяха 
относително полезни за хората. Имаше и някои други. Няма да ги назоваваме всички. 
Сега има всякакви видове хаотични системи на обладаване от духове. Ако бъдат 
въведени в училищата, за да се изучават от хората, те наистина ще навредят на 
учениците в тези училища. 
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Ученик: Когато измервам себе си спрямо стандартите за самоусъвършенстващи 
се, често се страхувам, че Учителят не ме смята за истински култивиращ се ученик. 
Но другите винаги мислят, че не съм толкова лош. Неотдавна дори ме помолиха да 
бъда асистент. Добре зная, че не съм компетентен. Страх ме е да не навредя на 
репутацията на Дафа. 

Учителят: Изглежда, че може би се страхувате твърде много. Всъщност един 
асистент не трябва да се занимава с твърде много неща и това не е някакъв официален 
ранг; то просто включва посещаване на мястото за практикуване и улесняване на 
груповото практикуване и изучаване на Фа. Няма толкова много неща, за които да се 
грижи. Не се страхувайте толкова. Хубаво е обаче, че чувствате, че не сте се 
култивирали добре. Това показва, че сте в състояние да видите къде изоставате. Не се 
страхувайте, когато видите недостатъци и грешки. Ако има такива, просто се отървете 
от тях. Ако нямахте привързаности и грешки, вече нямаше да е нужно да се 
самоусъвършенствате. По време на процеса на самоусъвършенстване е неизбежно да 
имате човешки привързаности. 

Ученик: Когато се сблъскам с трудности, знам, че са изпитания, и давам 
най-доброто от себе си да не допускам сърцето ми да бъде засегнато. Но когато 
попадна на радостни неща, не мога да не се зарадвам. 

Учителят: Тогава просто бъдете щастлив. Всичко е наред. В края на краищата, да 
бъдеш щастлив е много по-добре, отколкото да се провалиш на изпитанията, които 
смяташ за трудни за преминаване. Всъщност мисълта ви за щастие ще изчезне 
естествено, когато сферата ви се издигне. Не е нужно да я потискате изкуствено. 
Разбира се, не е правилно, ако веднага щом се появи нещо, което ви радва, вие 
затанцувате от радост. Вие всички сте разумни и образовани, така че не мисля, че това 
е проблем. Но изпитанията под формата на неприятни преживявания са много трудни 
за преминаване. 

Ученик: (1) Има ли различни нива сред просветлените същества? 
Учителят: Разбира се, че има. Дори Татагатите не са всички на едно и също ниво. 

Както казах, те са Крале на Фа; самоусъвършенстващите се ги наричат „Татагати“ като 
цяло. Има и Велики Крале на Фа и други Велики Крале на Фа на още по-високи нива. 

Ученик: (2) Ако е така, дали животите на просветлените същества от 
по-ниските нива, са аранжирани от по-висши просветлени същества? 

Учителят: Всъщност не е както си мислите. Не използвайте човешки начин на 
мислене, за да мислите за боговете, или никога няма да разберете. Също така е 
неуважително. След като човек се е култивирал, за да бъде Татагата, в обсега на 
способностите му всичко е под негова команда и той е всемогъщ. 

Ученик: Аз съм ученик от ранните етапи. Ако даваме най-доброто от себе си, но 
все още не можем да постигнем Съвършенство в заключителния ден на 
самоусъвършенстването, поради лошият ни вроден потенциал (гънджи), можем ли 
все още да отидем с Учителя, можем ли все още да отидем до... 

Учителят: Дали сте „най-доброто от себе си, за да се култивирате, [но все още не 
можете]“... имате твърде малко увереност. Ако сте дали най-доброто от себе си и все 
още не можете да постигнете Съвършенство, това не би било правилно. Тези думи си 
противоречат. (Смях) Проблемът не съществува. Просто бъдете усърдни. Не знаете 
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какъв вроден потенциал имате. Как може да кажете, че е лош? Ако сте дали 
най-доброто от себе си, това, което ви очаква, е Съвършенство! (Аплодисменти) 

Ученик: Ако мислим за Земята като частица, да речем молекула, тогава 
материята, съставена от тази молекула на Земята, е по-ниска от нивото на 
човешките същества, тъй като колкото по-високо е нивото, толкова по-фини са 
елементите, които я съставят. 

Учителят: Нямаше да стане, ако ви бях казал всичко за този космос. Но ви казах, 
че колкото по-фино и по-микроскопично е, толкова по-високо е нивото. Обаче също ви 
казах, че Земята е на най-ниското ниво. Най-ниското ниво е между големите и малките 
частици. Така че всъщност ви казах, че е по-ниско от големите частици, а също и 
по-ниско от малките частици. Именно защото е в средата, то е най-ниското. Говорили 
сме и за по-големи неща. Те също са по-висши от хората. 

Ученик: Нямам касетофон, за да пускам музиката на Фалун Дафа, когато правя 
упражненията. Мога ли да сменям позициите по време на стоящите упражнения, 
като броя? 

Учителят: Да, защото в ранните ни дни на правене на упражненията преподавах 
на учениците без музика и ги правехме чрез броене. В края на краищата, 
самоусъвършенстването е необикновено. Тъй като имаме автоматичен механизъм, 
ръцете, когато механизмът е много силен, ще отидат до долната част на корема и ще 
се припокрият сами, след като девет пъти са завършени. Ето защо ние наричаме 
изпълнението на упражненията „движейки се следвайки механизма“. След като 
механизмът се формира, той работи автоматично, като механизмът води и мобилизира 
тялото да прави упражненията. Движенията определено ще се извършват 
автоматично. Така че целта да позволявам на учениците да слушат музиката, докато 
правят упражненията, е да позволя на начинаещите да достигнат възможно най-бързо 
състоянието, в което не им се намесват необуздани мисли. Слушането на музиката ще 
ги спре да мислят за други неща, използвайки формата на заместване на десетки 
хиляди мисли с тази една мисъл. Това е методът, който използваме. Тогава самата 
музика е мисъл. Но аз добавих вътрешното значение на Фа, както и гонг, в музиката, 
правейки я да има ефекта на подпомагане на самоусъвършенстването. Така че това е 
целта на слушането на музика, докато правите упражненията. 

Ако можете да правите упражненията точно без музика, това е също толкова 
добре. Това няма да повлияе на нищо. 

Ученик: Мога ли да заместя съня с правенето на упражнения? Това ще работи 
ли? 

Учителят: Не, защото това би ви отвело до друга крайност. Докато се 
култивирате, вие все още разчитате на това тяло да се култивира. Без това тяло не 
бихте могли да култивирате всичко, което правим. Ето защо трябва да се храните и да 
спите, подсигурявайки, че тялото ви е в добро здравословно състояние. Така че всички 
вие трябва да спите. Що се отнася до това какво да правите, когато станете заети с 
работата си – било то неща, които правите за Дафа, или обикновена работа – и не 
спите няколко нощи, това е нещо извънредно и е друг въпрос. Чрез правенето на 
упражнения, ще се възстановите веднага. Но да предположим, че продължавате да 
правите само упражненията и се откажете от съня дълго време, заменяйки съня си с 
упражненията. Това няма да работи. Това не е начинът, по който човек се култивира в 
Дафа, така че защо бихте го направили така? Подобряването на вашия шиншин е 
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първи приоритет във вашето самоусъвършенстване и това е, което допринася за 
истинско подобрение. Ако вашият шиншин не е повишен, няма да се подобрите, 
независимо колко правите упражненията. Не можете да насилвате подобрение, като 
правите упражненията. Без да подобрите своя шиншин, никога няма да се подобрите, 
независимо как правите упражненията. 

Ученик: Знам, че не е добре да се спекулира с акции, но не разбирам истинската 
причина за това. В Съединените щати компаниите разпределят акции на хората, 
като една от техните облаги. Счита ли се това за неетично богатство? Не са ли 
акциите начин за компаниите да набират капитал за растеж? 

Учителят: Мога да кажа на всички, че нещата, смятани за правилни от хората, не 
са непременно правилни. Особено, когато човешкият морал е незадоволителен, това, 
което хората смятат за добро, може да се окаже лошо. Знаете ли, да получавате 
заплащане за работата си или за извършването на умствена дейност, или ако имате 
голям бизнес, или ако имате определени таланти – всичко това са нормални начини за 
печелене на пари и няма значение колко пари печелите. Това е печелене на пари, чрез 
подходящи средства, и няма значение колко печелите. Никога не се чувствам особено 
добре, когато се използват спекулативни средства, защото има принцип в този космос, 
наречен „без загуба, няма печалба“. Може би, когато сте спечелили тези пари, не 
знаете колко добри неща ще сте загубили заради това, че не сте дали нищо в замяна. 
Акциите вървят нагоре и надолу и сърцата на хората се движат заедно с тях. Как 
можете да се култивирате, докато правите това? Докато някои забогатяват, е напълно 
възможно да има други, които са тласкани да скачат от сгради. Истината е, че 
[спекулирането с] акции е всъщност хазарт. Тогава като самоусъвършенстващ се 
трябва ли да спекулирате? Бих казал, че не. Разбира се, не казвам как обикновените 
хора в човешкото общество трябва да се справят с акциите. Човешки въпрос е дали 
хората трябва да търгуват с акции. Аз просто преподавам принципи за 
самоусъвършенстване на самоусъвършенстващи се. Вие трябва, в края на краищата, 
да надминете делата на обикновените хора и да се измервате спрямо по-високи 
стандарти, нали? Частта, която се разпределя от компаниите като обезщетения или 
заплати, може да бъде осребрена веднага. 

Ученик: Самоусъвършенстващите се не могат да понасят карма за роднини. 
Защо могат деца, които нямат карма, да понасят карма за нас? 

Учителят: Може би това дете вижда, че родителите имат твърде много 
затруднения при преминаването на изпитания и се справят толкова зле. Така че то 
понася малко за вас, но вие не сте благодарни, мислейки си: „Защо детето страда 
вместо мен?“ (Смях) Само илюстрирам един принцип. Не е задължително да е така. 
Но това се случва само на деца на Дафа практикуващи. 

Ученик: Моето петгодишно дете се култивира от две години. То каза, че има 
телевизор в челото си, и че Учителят изнася Фа лекции за него ден и нощ. Това 
намеса ли е или правилно състояние? 

Учителят: То е дете, така че не е намеса. Може би това е начин детето да получи 
Фа. Но то абсолютно няма да наруши почивката на детето. 

Ученик: В обикновеното човешко общество, когато има изключително голяма 
сила на демонична природа, която се опитва да навреди на Дафа в голям мащаб, дори 
до степента да се опитва да изкорени Дафа, какъв е най-добрият начин да 
олицетворим Дафа? 

30 
 



Учителят: Един ученик ми каза: „Ще се култивирам в Дафа до самия край. Ако 
главата ми бъде отсечена, тялото ми все още ще седи тук медитирайки.“ 
"(Аплодисменти) Ако съзнанието на човек не е засегнато, принудителните мерки 
могат да му повлияят само на повърхността, но не и в основата. В култивацията имам 
хора, които разбират принципите. Ако само регулирате хората повърхностно и им 
забранявате да правят нещо, ще работи ли това? Не е ли вярно това? Разбира се, някои 
ученици ми казаха, че независимо какво се случва или какъв вид намеса има, това 
няма да им повлияе. Това е най-доброто. Разбира се, говоря за това, че умът ви остава 
незасегнат, не тялото ви. 

Ученик: Могат ли демоните да се възползват от мисленето по цял ден за 
разпространението на Фа? 

Учителят: Добро нещо е да искате да разпространявате Фа. Това не е грешно. Но 
не му позволявайте да се намесва на вашето самоусъвършенстване. Като Дафа ученик, 
вие трябва наистина да правите неща, за да разпространявате Фа. 

Ученик: В западните общества хората се интересуват много от това как 
изглеждат зъбите им. Като практикуващи, можем ли да почистваме зъбите си? 

Учителят: Ако искате да почистите зъбите си, тогава ги почистете. Това не се 
смята за голяма работа. Просто гледайте на това, като на желание да се погрижите за 
себе си. Това са обикновени дела. 

Ученик: Когато Буда Шакямуни и Исус разпространявали своя Фа и спасявали 
хора, съзнателните същества на космоса вече са се били отклонили от Фа. Защо Фа 
не е бил коригиран по онова време? 

Учителят: Те са били само Татагати, така че не са били в състояние да коригират 
Фа на космоса. Те са можели да коригират само собствения си Фа. 

Ученик: Учителю, моля, кажете ни, вярно ли е, че всички вече са се сблъскали с 
изпитанието дали човек може да постигне Съвършенство? Дали тези, които не са 
преминали изпитанието, ще имат друг шанс в бъдеще? 

Учителят: Не мога да ви кажа това. Ако ви кажех, че ще има още, щяхте да чакате 
и да бъдете подготвени и тогава това не би се брояло като изпитание. Нито ще ви кажа 
дали всички вие можете да постигнете Съвършенство или колко от вас са постигнали 
Съвършенство. 

Ученик: Живея в Съединените щати от дълго време. Относно хората в Китай 
винаги съм имал чувство да искам да им помогна, особено на онези ученици, които са 
бедни. Мисля, че това е чувство на състрадание. След като започнах да се 
култивирам във Фалун Дафа, започнах да се боря с този начин на мислене. Не съм 
сигурен дали трябва да помогна, или не. Психологическата битка в съзнанието ми е 
много интензивна. Не знам дали това е емоция на обикновените хора или по-висше 
състрадание? 

Учителят: Няма нищо лошо да имате чувство за патриотично родство с хората в 
родината си. И няма нищо лошо да подадеш ръка за помощ на тези, които са бедни. 
Но бих казал, че самоусъвършенстващите се трябва да полагат повече усилия за 
самоусъвършенстване, тъй като не можете да видите кармичните причини зад много 
неща. Ами ако човекът, на който помагате, е някой, който ще навреди на Дафа в 
бъдеще? Разбира се, ако тези, на които искате да помогнете, всички научат Дафа в 
бъдеще, тогава ще имате безгранична добродетел, тъй като те ще ви се отплатят добре 
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по-късно. Трябва да се придържате към високите стандарти за самоусъвършенстващ 
се, когато се сблъсквате с всичко. Някои казват: „Правя добро дело, като строя храм“. 
Всъщност бих казал - и дори Шакямуни е казал, че Фа, който включва намерение, е 
илюзорен като сянката на балон – без да се култивирате, никога няма да се издигнете. 
Дори да построите храмове навсякъде из целия град, пак няма да станете Буда, защото 
не сте се култивирали. Как би могъл Буда да позволи на хората да минават през 
задната врата[3] – сякаш  можете да отидете право нагоре, тъй като сте построили 
значителен брой храмове. Това е оценяване на нещата с човешки мисли. Така ли е? 
Не. Никой не може да се издигне, без да се самоусъвършенства. От друга гледна точка, 
може би няма Буди в храмовете, които сте построили, и Будите няма да отидат там, а 
вместо това са окупирани от лисици, невестулки, духове и змии. Тогава сте помогнали 
на злото да върши зло и всъщност сте направили нещо лошо. Както и да е, има тази 
причинно-следствена връзка тук, която хората не могат да видят. Като 
самоусъвършенстващи се трябва да сме наясно с това. 

Ученик: На страница 72 от „По-нататъшни дискусии за Фалун Дафа“, се казва: 
„Ако човек наистина е способен да продължи да се самоусъвършенства, „мога да 
продължа да се самоусъвършенствам и все още искам да се самоусъвършенствам“, 
тогава той може да поеме от кармата на близките си роднини или добри приятели и 
може да я отработи и да я превърне в добродетел. Както и да е, наистина е трудно, 
защото върви ръка за ръка с шиншин на човека и капацитета на съзнанието му. Ето 
защо, когато се достигне определена точка, то е пълно и не може да се напълва - 
проявява се по този начин. Човек, който понася повече трудности, може да стане 
лош, да падне и да се е самоусъвършенствал напразно, защото капацитетът му не е 
достатъчен.“ Учителю, моля, кажете ни как да разбираме последното изречение. 

Учителят: Тези думи бяха казани по отношение на Фа принципите. Ако тази 
ситуация наистина се случи, все още имаме начини хората да се самоусъвършенстват 
и да се издигнат. Ако едно изпитание е твърде тежко, за да го издържи един 
самоусъвършенстващ се, той ще отиде в друга крайност. Когато един обикновен човек 
критикува друг човек, той не трябва да отива твърде далеч. Веднъж щом е отишъл 
твърде далеч, този човек няма да го приеме, и нещо повече, той може да отиде в друга 
крайност веднага. Това се случва, когато един обикновен човек не се справя с нещата 
правилно. Същото важи и за самоусъвършенстването. Когато сте се 
самоусъвършенствали до този етап, ако прекомерно голямо изпитание ви беше 
наложено, наистина бихте били в смъртна опасност. Няма да ви бъде казано кога 
преминавате през изпитание. Как би могло да ви бъде казано, че това е изпитание за 
вас? Вие се култивирате и няма да ви бъде казано. Също така, когато човек постигне 
Съвършенство, е сигурно, че моментално ще стане Просветлен. Това е сигурно. Ако 
не ви беше позволено да станете Просветлени, когато пристигнете там, когато всичко 
е пълно – ако сте на предела и все още не можете да постигнете Съвършенство – 
изведнъж ще почувствате, че нещата са безнадеждни. Безнадежността може да доведе 
хората до друга крайност, която е много опасна. Ето какво означава това. 

Ученик: Учениците от Фушун и Сиан изпращат своите поздрави на Учителя! 
Учителят: Благодаря на всички! 
Ученик: Имам роднини, които се самоусъвършенстват във Фалун Дафа в Китай. 

Поради външната намеса те не могат да практикуват на мястото за практикуване. 
Те практикуват у дома и тяхната решителност в самоусъвършенстването остава 
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непроменена. Учителю, това ще повлияе ли на тяхното постигане на 
Съвършенство? 

Учителят: Казах в “Джуан Фалун”, че е същото, независимо дали е у дома или 
извън него. Но не трябва да губите условията, които ви позволяват да си помагате 
взаимно да се подобрявате. Дафа може да направи възможно за учениците да се 
доближат до Съвършенство; и учениците трябва да се хармонизират с Дафа. 

Ученик: Ще имат ли учениците възможността да ви чуят лично да четете „Хон 
Ин“? Може да бъде записано на видео... 

Учителят: Ако възможността възникне в бъдеще, това може да бъде направено. 
Ученик: Преподали сте, че трябва да бъдем добри към хората и че жените 

практикуващи трябва да бъдат нежни. Но това често предизвиква недоразумения 
от представители на противоположния пол. Трябва ли все пак да се отнасяме към 
членовете на противоположния пол по същия начин, както обикновените хора го 
правят? 

Учителят: Точно така. Защо трябва да се държите и да говорите като мъже? Една 
жена трябва просто да бъде като жена и да се държи като жена във всичко, което 
прави. Просто ви казах как трябва да бъде. Що се отнася до предизвикването на 
недоразумения, ако се държите нормално, това няма да доведе до такива. Не 
прекалявайте, когато се занимавате с хора и се справяте с неща, правете нещата 
естествено и съм сигурен, че няма да има никакви проблеми. 

Ученик: Съпругът ми е американец. След като получих Фа, аз му представих 
Дафа. Когато [го] четеше, видях Фалун над главата му. Но един ден изведнъж той 
започна да учи Йога и каза, че Йога прави тялото му силно. Също така, почти всяка 
нощ той иска да... 

Учителят: Трябва да гледате на определени въпроси обективно и хладнокръвно. 
Трябва да проверите себе си първо, за да видите дали има някакви проблеми от ваша 
страна. Ако няма, тогава това трябва да е демонична намеса. Но независимо дали е 
намеса или е поради собствените ви проблеми, можете да го обсъдите със съпруга си. 
Човек трябва да е рационален. Всички ние трябва да пазим своя шиншин. Другите 
хора могат да постъпват погрешно, но ние не можем. Ако можете да пазите своя 
шиншин, тези неща ще преминат след известно време. Те няма да продължат дълго. В 
крайна сметка той със сигурност ще се промени в резултат на собствения ви пробив в 
нивата на самоусъвършенстване. Със сигурност ще бъде така! (Аплодисменти) 

Ученик: Каква е връзката между субективното желание и безкористността. 
Учителят: Не бъркайте идеите на обикновените хора с култивационно състояние. 

„Субективното желание“, за което говорите, вероятно е привързаност на обикновен 
човек. Изисквам да постигнете безкористност чрез самоусъвършенстване, вместо да 
го правите по самоналожен начин. И все пак, ако не се стараете усилено да постигнете 
това по време на вашето самоусъвършенстване, това не е самоусъвършенстване. С 
други думи, не бива да го насилвате: „Трябва да постигна тази безкористност още от 
самото начало, но дори не знам как да бъда безкористен“. Така че можете само 
истински да постигнете това, когато стигнете до разбиране на нещата, като се 
подобрявате чрез самоусъвършенстване. 
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Ученик: Съпругът ми разкъса някои Дафа книги и каза много неуважителни неща 
за Дафа. Също така е направил няколко неща, които са неуважителни към Дафа. 
Много ми е мъчно. Той не е чел никакви Дафа книги. 

Учителят: Имаме такива хора в нашата публика. Те са правили подобни неща в 
миналото, когато не са разбирали Дафа, но по-късно са научили Фа. Трябва да 
проверите дали това е било причинено от вашите собствени фактори, или е било 
истинска намеса. Но има едно нещо. Независимо дали е намеса или състояние, което 
се е появило по време на самоусъвършенстването, един ученик трябва да пази своя 
шиншин. Хората могат да вършат лоши неща и да правят грешки, но ние не можем. 
Всъщност хората трябва да плащат за всичко, което правят. Огромен грях е да се 
вършат вредни неща за Дафа. 

Ученик: Понякога дълбоката ангажираност на практикуващите Дафа с 
упражненията и изучаването на Фа обърква хората около тях и дори кара някои да 
не искат да общуват с тях. Вярно ли е, че учениците не са се справили добре със 
„усъвършенствайте се, като се съобразявате с обикновеното човешко общество в 
максимална степен“? 

Учителят: Тогава трябва да погледнем каква е тяхната „дълбока ангажираност“. 
Ако учениците често правят упражненията и изучават Фа по цял ден без да вършат 
никаква домакинска работа или друга работа, тогава това не е правилно. Също така, 
ако всички сме облечени в жълти дрехи, докато правим упражненията всеки ден, 
обикновените хора ще мислят, че сме религия и няма да искат да се включат. Ако 
вместо това всички сме облечени в дрехите, които носим редовно, точно като 
обикновените хора, и опитваме всичко възможно да бъдем като хората около нас, 
когато правим упражненията, хората може да се присъединят към практиката и да 
получат Фа. 

Ученик: Слой от прозрачен, наподобяващ балон филм, се върти пред очите ми 
повече от две години и има много черни петна, променящи се вътре. Чудя се дали 
имат нещо общо с Тайнствения проход? Учителю, моля, кажете ми. 

Учителят: Възможно е. Не искам да обяснявам конкретните състояния на който и 
да е човек. Това е добре за вашето самоусъвършенстване. 

Ученик: Имам внучка на една година от смесена раса. Грижа се за нея двадесет и 
четири часа на ден. Когато чета “Джуан Фалун”, тя винаги иска да целуне книгата 
и снимката на Учителя. Не знам дали мога да ѝ пусна записаната лекция на Учителя, 
за да ѝ помогна да получи Фа? 

Учителят: Разбира се, че можете, разбира се, че можете. Децата на 
практикуващите Дафа наистина не са същите като децата на обикновените хора. 

Ученик: Изпращам поздрави на Учителя от името на практикуващите Дафа от 
района Хайдиен в Пекин! 

Учителят: Благодаря ви! (Аплодисменти) 
Ученик: По време на самоусъвършенстването, колкото повече изравям и 

отстранявам своите привързаности, толкова повече мога да разпознавам 
различните привързаности на обикновените хора и колко грозни са тези 
привързаности. Учителю, моля, кажете ми, каква нагласа трябва да имам към това? 

Учителят: Това е нормално. Мнозина имат чувства като тези, след като са се 
култивирали известно време. Всеки човек в обикновеното човешко общество има 
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неща, които са развити в обикновеното човешко общество. Обикновените хора не 
могат да ги разпознаят. Причината вие да можете е, че сте надминали обикновените 
хора във вашето самоусъвършенстване. Но трябва да имате мисълта да елиминирате и 
да се противопоставяте на тези неща. 

Ученик: Когато превеждаме „Фалун на буда школата, ин-ян на Дао школата и 
всичко от Десетпосочния свят са отразени във Фалун“, някои превеждат „Фалун на 
буда школата“ като „колелото на Дхарма на буда школата.“ Учителю, моля, 
посочете каква е разликата между колелото на Дхарма и Фалун, за който говори 
нашия Дафа. На английски думата „Дхарма“ се отнася до ученията на будизма. 
Учителят ни е инструктирал директно да транслитерираме „Фалун“ и на двете 
места, използвайки пинин. 

Учителят: Да, по-добре е директно да се транслитерира, защото някои термини 
трябва да бъдат директно транслитерирани. При някои езици е наистина трудно да се 
улови истинското значение на „Фалун“. Ето защо някои неща не могат да бъдат 
преведени. Това е, което мисля. Не можем да използваме „колелото на Дхарма“, 
защото вътрешното значение е напълно различно. 

Ученик: (1) В началото на месеца, когато прочетох репортажа във вестник 
“Уърлд Джърнъл”, който гласеше: „Екстрадиция ...“ Бях наистина много тъжен. 
Често стоях сам пред снимката на Учителя със сълзи на очите и развих мисълта да 
се върна в Китай и да понеса страданието за Учителя. 

Учителят: Мога да видя сърцата, които всички имате. 
Ученик: (2) Учителю, моля, кажете ми, дали действах така, защото Учителят 

ни е дал толкова много, или се справих с тези неща с човешки привързаности? 
Учителят: Не, нито едното, нито едното ... Тази мисъл всъщност е естествена. 

(Аплодисменти) 
Ученик: Ще изгубя ли добродетел, ако съпругът ми поиска развод, а аз откажа? 
Учителят: Не губите добродетел за това, което другите правят. Но трябва да се 

справите с тези неща. Независимо от всичко, винаги трябва да се отнасяте към себе си 
като към практикуващ, самоусъвършенстващ се. Разводът не е добро нещо, в края на 
краищата. Но често е трудно да убедиш другия човек и става доста трудно. Все пак 
всичко е възможно, включително, че това е за да ви позволи да премахнете 
определени привързаности. Независимо от всичко, трябва да се държим добре. 

Ученик: Не се справих добре с редовните си учебни занимания и ежедневието си. 
Ако разводът се осъществи, счита ли се, че е против волята ми? Изучавах Фа много 
и все пак не успях да пробия през това. Мога да изоставя емоциите си и да го приема. 
Отговарям ли на стандартите за самоусъвършенстващ се? 

Учителят: Мога само да ви кажа да действате в съответствие със стандартите за 
самоусъвършенстващ се. Вярно е, че има много, които не могат да се откажат в това 
отношение. Знам, че и на друг ученик се е случило това - тоест развод. Нямаше 
смисъл да се опитва да убеждава другия човек, нито можеха да живеят заедно повече. 
Ученикът тогава продължи с развода. Когато другият видя, че това се случва 
наистина, този човек спря да се бори. Когато ученикът наистина го изостави – без да е 
свадлив – другият човек тогава не искаше развод. Вместо това този човек каза: „Ако 
искаш да практикуваш, давай“. Такива неща също се случват. Но не всички случаи 
следват същия модел като този. Наистина сме имали хора, които са преминали през 
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развод. Така че наистина не мога да ви кажа, че [това ще се случи] по този начин. 
Мога само да ви кажа да постъпвате според стандартите за самоусъвършенстващ се. 
Нека се държим добре и да видим как ще се развият нещата. 

Ученик: Когато практикувах в Ухан, асистентът на нашето място за 
упражнения каза, че сестра ми е ветеран практикуващ, но все още не е преминала 
теста на похотта. Не мисля, че тя е истински самоусъвършенстващ се. Това е 
моето разбиране. Това тълкуване правилно ли е? 

Учителят: Мисля, че зависи от това как го виждате. Ако това е било между 
съпруг и съпруга, тогава не може да го разглеждате по този начин, защото съм казал 
на всички да се култивират, докато се съобразяват с обикновеното човешко общество 
в максимална степен. Не трябва да позволяваме нашето самоусъвършенстване да 
засегне нормалните взаимоотношения, които съпругът и съпругата имат. Ние се 
самоусъвършенстваме сред обикновените хора. Самоусъвършенствайте се, докато се 
съобразявате с обикновеното човешко общество в максимална степен. Ако не е било 
между съпруг и съпруга, тогава този ученик има сериозен проблем. 

Ученик: Аз съм художник и имам редовна работа в момента. След работа, 
понякога в сърцето си искам да нарисувам картина, която съм искал да направя. Но 
се страхувам, че това ще изяде времето ми за изучаване на Фа. Така че често 
потискам това желание. Въпреки това, моето семейство и приятели всички мислят, 
че вече не се стремя да напредвам, и че съм се отказал от първоначалните си 
стремежи, след като започнах да практикувам Фалун Гонг. Трябва ли да се съобразя 
с обикновеното човешко общество, да следвам естествения ход на нещата и да 
нарисувам нещата, които искам да нарисувам? 

Учителят: Искам да говоря за това с вас, като го разделя на два въпроса. Първо, 
не сте балансирали добре работата и изучаването на Фа. Ако го бяхте балансирали 
добре, нямаше да наруши рисуването ви или създаването на нова творба. Всеки от нас 
има работа и всеки е член на обществото. И мнозина балансират тези неща много 
добре. Също така, току що говорих с репортерите за това. След като човек научи Фа, 
може ли да рисува добре, ако няма привързаности? Мъдростта, която един обикновен 
човек има, е ограничена. Те напрягат мозъците си, компрометирайки храненето и съня 
си, и се опитват да я изучат, да изработят композицията и да създадат нещо ново. И 
след като я нарисуват, тя пак може да не е добра. Тъй като вие, като 
самоусъвършенстващ се, чиято професия е рисуването, имате тази работа, трябва да 
вършите работата си добре. И докато продължавате да се самоусъвършенствате, 
сферата на мисълта ви ще се издигне в процеса. Със сфера на мисълта над тази на 
обикновените хора, какъв вид композиция би имало, за да изисква от вас да напрягате 
мозъка си? Всички неща, които искате да нарисувате, начинът, по който се изразявате, 
и артистичните ви постижения, със сигурност ще бъдат по-високи от тези на 
обикновените хора. Не работят ли така нещата? Но въпреки това, рисуването отнема 
време, знам. Но все пак, това може да се направи правилно. Помислете си: „Ще 
изучавам толкова Фа и ще правя упражненията толкова всеки ден. След това ще 
прекарам останалото време в работа и това е. “ Правейки го по този начин, няма да 
повлияе негативно на нещата изобщо. 

Също така повдигнахте един въпрос тук. Художниците понякога говорят за 
„вдъхновение“. Щом вдъхновението дойде, те имат непреодолим импулс да го 
нарисуват. Какво ще нарисуват? Зависи от това, какво техните творчески мисли 
диктуват. Разбира се, не можем да рисуваме нещо, което не отговаря на стандарта за 
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самоусъвършенстващ се. Като самоусъвършенстващ се е вярно, че трябва в 
обикновеното човешко общество да се култивирате, докато се съобразявате с 
обикновеното човешко общество в максимална степен. Но ако някои неща дори не 
отговарят на моралния стандарт за обикновен човек, тогава не можем да ги рисуваме. 
Това би било създаване на карма и извършване на нещо лошо, тъй като това, което 
рисувате, се показва на другите. Ако това, което рисувате, са наистина добри неща, 
тогава продължавайте и рисувайте. 

Отговорих на всички въпроси. С това завършва отговарянето ми на вашите 
въпроси за днес. Искам да благодаря на всички вас. (Дълги аплодисменти) 

При мъчителни обстоятелства от всякакъв вид, вие трябва всички да останете 
стабилни в мислите си. Само като останете незасегнати, ще можете да се справите с 
всички ситуации. (Топли аплодисменти) 
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